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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP3
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2025-02-27
Tid: 17:35 - 03:03

Plats: HC4

§1 Mötets öppnande 17:35
Jonathan Edenlund, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:35.

§2 Val av mötets ordförande – 17:36
Mötet beslutar:

• att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. Beslut

§3 Val av mötets sekreterare – 17:36
Mötet beslutar:

• att Wanda Wannelöf och Johan Berg väljs in till mötets sekreterare. Beslut

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:37
Mötet beslutar:

• att Oscar Palm och August Nordlinder väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. Beslut

§5 Närvarande – 17:37
• IT’24: 32
• IT’23: 29
• IT’22: 20
• IT’21: 12
• IT’20: 3
• IT’19+: 1
• Övriga: 2
• Totalt: 99

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:45
Wanda Wannelöf informerar att mötet utlystes den 13:e februari, vilket i enlighet med stadgan är
minst 10 läsdagar innan mötet.
Mötet beslutar:

• att mötet är behörigt utlyst Beslut

§7 Föregående mötesprotokoll – 17:46
Wanda Wannelöf går igenom föregående mötesprotokoll
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• Vi hade följande inval:
– Cloudlords
– MrKIT
– sexIT
– NollKIT
– P.R.I.T.
– MötespresidIT

• Vi röstade igenom följande motioner/propositioner:
– ”Motion om inlämningstid sektionsmötesdokument”
– ”Motion om att skriva om definitionen av revisIT”
– ”Motion om anslag av nomineringar”
– ”Proposition om utlysande av sektionsmöte för MötespresidIT”

Mötet beslutar:

• att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna Beslut

§8 Fastställande av mötesordning – 17:47

Mötet beslutar:

• att fastställa mötesordningen i sin helhet Beslut

§9 Fastställande av mötets dagordning – 17:48
• Diskussion om mötesordning
• Mötet går till beslut gällande föreslagna ändringar

Mötet beslutar:

• att tillåta meddelande från kårledningen Beslut

• att tillåta meddelande från FUM Beslut

• att tillåta meddelande från programledningen Beslut

• att flytta inval för DatE-IT Beslut

• att flytta inval för revisIT Beslut

• att lägga till fyllnadsval till MrKIT i dagordningen Beslut

• att fastställa dagordningen med samtliga ändringar i sin helhet Beslut

§10 Adjungeringar – 17:52

Mötet beslutar:

• att adjungera in Rebecca Zandén med yttrande och närvarorätt Beslut

§11 Meddelanden – 17:53
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(a) styrIT
Sektionen svänger väldigt mycket upp och ned i ekonomin, och just nu har vi inte så mycket
medel. Vi utnyttjar detta till det mest nödvändiga för tillfället. Vi uppmuntrar till att tän-
ka till hur vi spenderar pengar under arrangemang. Vi väntar på klartecken från vinst från
DatE-IT. Förväntar oss en nedåtgång vid mottagning. Det skulle kunna komma en varning
om arrangemangsstopp, vilket inkluderar möteskostnader. Vi har bytt till ett nytt system som
sköter många delar automatiskt. Därav har vi stängt föregående bokningssystem, och de kom-
mittéer som berörs kan nu bli ansvarsbefriade. Vi vill påminna om att det fortfarande behövs
verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse. Det har lagts till en ny tjänst, CashIT, som
ska underlätta för kassörer att skicka in material. Vi har även bytt bank från Swedbank till
Handelsbanken. Vi tror på bättre kontakt med de, då kåren även har dem. Vi har även ansökt
om att ta bort oss som momsregistrerade, med råd från kåren, då vi är de enda som varit
registrerade för detta.

(b) PL – 17:59
Jag representerar programledningen. Rebecca heter jag. Igår var det en mastermässa. Det var
många av er treor som var där. Glöm inte att den 15:e april är sista dagen att registrera er på
en master så se till att registrera er i tid. Det händer att studenter glömmer att registrera sig på
en master och det är jättetråkigt, så kom ihåg att söka innan den stängs. Inne på vår hemsida
erbjuder vi webbseminarium och studiestöd, jag rekommenderar att gå in på hemsidan och
kolla på dessa. Vi är glada att ni fyller i våra enkäter och vi är särskilt tacksamma att ni
ettor svarade på studiestartsenkäten. Det som ni efterfrågar kan vi då ta del av och försöka
forma utbildningen och studiemiljön efter era tankar. Det finns en bra hemsida som heter
studenhälsan.se där det finns många bra korta filmer om att t.ex. hålla tal och liknande
ämnen, gratis. Vi tar med oss det ni efterfrågar. Om det är så att ni känner stress kan ni
kontakta oss för stöd. Vi har stöd att erbjuda om man vill ta den. Jag och Elke sitter utanför
Hubben under veckodagarna om man behöver spontant studiestöd. Vi erbjuder nu också en
walk-and-talk med mig om man föredrar den miljön.

(c) KL – 18:05
We want to firstly remind us about Member Survey that has been sent out last week. Should
be found in your email, a reminder is on its way. We appreciate all answers we can get, as we
want to represent our opinions as much as possible. There is also an election for the student
council union where you can candidate to be part of the student union council. It is kind of
like the student union parliment, representing the union members. Chalmers teknologbolag is
currently looking for a new trio. They are a completely student driven company, and looking
for CEO:s. If you want to try out to be a CEO, I would urge you to check it out on Chalmers
promotions. We have added the capability to sell tickets through the union application. This
will hopefully make it easier with buying and selling tickets in the future. You will also be able
to buy tickets for other people than yourself. Reach out to us if you have any questions.

(d) FUM – 18:09
Hello my name is Hampus, and here on IT some of you might know me as Blip. My name is
Jonathan, known here as TanTan. We are engaged in the student union council and are here
to inform you. We have discussed the future of the university and the union. We attended
a conference with the division boards and the council as well as the x. We discussed the
expectations we have torwards the union management and what they can expect from us.
Utbildningsenheten have xx (hann inte med) As we have already mentioned there is soon a
new election for the student union council. It’s great fun to be in the council. We do a lot of
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things, lately we have discussed putting a new basketball hoop in the excercise hall, but also
important things such as who should be in the union management for the next term. If you
are not interested in your own candidature to the council I reccommend you at least vote in
order to contribute your opinions to the union.

§12 Interpellationer
Föreligger ej.

§13 Verksamhetsrapporter – 18:14
(a) ArmIT
(b) Cloudlords
(c) digIT
(d) EqualIT
(e) FanbärerIT
(f) FlashIT
(g) frITid
(h) NollKIT
(i) P.R.I.T.
(j) sexIT
(k) snIT
(l) styrIT

(m) TrädgårdsmästerIT

Frågor till styrIT 18:13 styrIT blir tillfrågade att ta upp sin verksamhetsrapport. Jonathan Edenlund-
presenterar vad de gjort på senaste. De har haft möten och jobbat vidare med kassörerna med änd-
ringen som kommit. De har representerat sektionen vid olika möten med kårledningen och de olika
avdelningarna. Projekt de lagt fokus på har varit mestadels ekonomin, där de bytt bank och byggt
upp på nytt. De har haft kontakt med skolan om den kommande flytten, och det har varit diskus-
sioner om huruvida Hubben kommer behållas, och möjligheten att utöka. De har även undersökt
möjligheten för en sektionsbil, vilket troligen blir en delad vårdnad med en annan sektion.
Fråga: Inom vilken tidsram är bilen? Svårt att säga, då det fortfarande diskuteras. Förhoppningsvis
inför sommaren, är drömmen. Hade varit bra att få det gjort innan det blir ett nytt styrIT, om
möjligt. Annars hoppas de på att bli klara nästa vinter.
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§14 Revisionsberättelse
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen
• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:

– Samtliga kommittéer, när de presenterat verksamhetsberättelse samt ekonomisk berättelse
• Mötet öppnar för frågor
• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:

• att lägga revisionsberättelsen till handlingarna Beslut

§15 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 18:22
(a) P.R.I.T.’23

• Hanna Forsling föredrar verksamhetsberättelsen
• Albin Skeppstedt föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till P.R.I.T.’23
• Mötet öppnar för diskussion

– Chronos namn är felstavat, redaktionell ändring
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria P.R.I.T.’23 Beslut

(b) NollKIT’23
• Cecilia Nordén Elgh föredrar verksamhetsberättelsen samt den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till NollKIT’23
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria NollKIT’23 Beslut

(c) ArmIT’23
• Kevin Collins föredrar verksamhetsberättelsen
• David Gidlöf Sjöquist föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till ArmIT’23
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria ArmIT’23 Beslut

(d) FlashIT’23
• Hanna Carling föredrar verksamhetsberättelsen
• Johanna Avlund föredrar den ekonomiska berättelsen
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• Mötet öppnar för frågor till FlashIT’23
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria FlashIT’23 Beslut

(e) sexIT’24
• David Sjöberg föredrar verksamhetsberättelsen
• Melker Östling föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till sexIT’24
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria sexIT’24 Beslut

(f) P.R.I.T.’24
• Ludvig Dahl föredrar verksamhetsberättelsen
• Frida Sundelin föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till P.R.I.T.’24
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria P.R.I.T.’24 Beslut

(g) NollKIT’24
• Erik Hakeröd föredrar verksamhetsberättelsen
• Albert Sjöman föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till NollKIT’24
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria NollKIT’24 Beslut

(h) Cloudlords’23
• Hind föredrar verksamhetsberättelsen
• Susanne föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till Cloudlords’23
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria Cloudlords’23 Beslut

(i) Resterande organ
Mötet beslutar:
• att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa läsperiods ordinarie möte Beslut

Mötet går till beslut att direktjustera §14 samt §15
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§16 Verksamhetsplan och budgetar – 19:00
(a) Cloudlords – 19:00

• Oscar Palm föredrar Cloudlords verksamhetsplan
• Max Hagman föredrar Cloudlords budget
• Mötet öppnar upp för frågor till Cloudlords
• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för Cloudlords Beslut

(b) TrädgårdsmästerIT – 19:04
• Betty Teklay föredrar TrädgårdsmästerITs budget
• Mötet öppnar upp för frågor till TrädgårdsmästerIT
• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna budget för TrädgårdsmästerIT Beslut

(c) P.R.I.T. – 19:07
• Ulrika Österlund föredrar P.R.I.T.s verksamhetsplan
• Erik Persson föredrar P.R.I.T.s budget
• Mötet öppnar upp för frågor till P.R.I.T.

Fråga: Vad är patetpub? Nytt koncept? Förra året var sugna på att arrangera, de kanske
vet bättre. Fredag säger att de vill göra liknande som sexIT gör där pateter arrangerar
en gasque under sittandes år. De använder då sittandes budget, vilket vi även planerar
att göra.

• Mötet går till diskussion
– Ändringsyrkande sommarpub/patetpub inkomst till 6500kr
– Ändringsyrkande profilering
– Ändringsyrkande förbrukningsmaterial

• Mötet går till beslut
Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för P.R.I.T. Beslut

(d) sexIT
• Liv Andersson föredrar sexITs verksamhetsplan
• Jonas Öberg föredrar sexITs budget
• Mötet öppnar upp för frågor till sexIT
• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för sexIT Beslut

(e) NollKIT
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• Moa Pettersson föredrar NollKITs verksamhetsplan
• Isak Treptow föredrar NollKITs budget
• Mötet öppnar upp för frågor till NollKIT

Fråga: 15, 000 kr för ett arr, vad är det till för?
NollKIT: Ett specifikt, eller något arrangemang från PL där vi kan be om ett extra
arrangemang. Sen om det är nu eller närmre mottagningen är oklart.
Frågosvar: Ja. Jag vet inte om jag gillar hur det ser ut
Fråga Undrar över verksamhetsplanen. Aspning för Nollan? Felformulering eller avsiktligt?
NollKIT: Det finns en tanke, och mycket fokus är på Nollan. Men om man läser vidare
så syftar vi på alla. Såklart aspningen är för alla, men det är också för Nollan att de ska
förstå en aspning.
Snek: NollKIT anser att Nollan är Nollan fram till LP2.

• Mötet går till diskussion
• Ändringsyrkande: Ändra ”Nollan” till ”folk” under aspningspunkten.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för NollKIT Beslut

(f) MrKIT
• Bayson Xie föredrar MrKITs budget
• Mötet öppnar upp för frågor till MrKIT Fråga: Hur går aspningen? Svar: Vi har några på

kroken.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för MrKIT Beslut

Mötet ajourneras i 33 minuter.
Mötet återupptas 19:13.

§17 Propositioner – 19:13
(a) Proposition om utlysande av sektionsmöte för MötespresidIT (andra läsningen)

• Jonathan Edenlund föredrar propositionen
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT
• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen ”Proposition om utlysande av sektionsmöte för MötespresidIT” Beslut

i sin helhet.
(b) Proposition om ålägganden för SAMO

• Blip föredrar propositionen
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• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT
Saxen: Hur påverkar detta EqualIT och deras roll i sektionen? Tror du det behövs en till
medlem i styrit eller skall en post ersättas?
Svar: I frågan om EqualIT tror jag inte kommer bli så stor skillnad. Det är också något
som tagits upp hos kåren hos olika jämk. Hur den diskussionen går i framtiden är svårt
att veta nu. I framtiden kanske det blir mer fokus på arrangemang än vad som är nu.
EqualIT är åladga att vara SAMO behjälplig i jämlikhetsfrågor.
Angående platser i styrIT, så ser jag för och nackdelar med båda. Jag ställer mig inte
för eller emot något egentligen. Varför det landade i att inte ändra är för att vi har fasta
poster idag som inte står i reglementet och vi ser en bra möjlighet att ha en extra ledamot
för det. Vill man lägga ändringsyrkande är det okej.

• Mötet går till diskussion

Watt: Jag ser det som ett stort problem att öka antalet personer i styrelsen från 8 till 9
då studier inom gruppdynamik tyder på att det leder till att interna grupper bilder och
ansvarsområdena per individ blir ojämnt fördelat. Jag lägger ett ändringsyrkande på att
ta bort utökningen av styrelsen från motionen.
Tantan: Forts på Watt. SAMO är en roll som inte är helt självklar att fylla varje år.
Det nuvarande styrIT hade inte fungerat om antalet SAMOs ökade samtidigt som totala
mängden ledamöter hålls densamma. Den sista ledamötesplatsen leder till att styrIT kan
hålla på med mer nichade projekt eller satsa mer på ett visst område, såsom i år har vi
satsat mer på NÅTT, minns inte vad.
Prince: Jag tycker det är en hög arbetsbörda på SAMO, då SAMO är både lokal och
psykosocialt ansvarig, bättre att splittra lokalansvaret från SAMO till annan post för att
ge SAMO mer tid att jobba med SAMO-frågor. Viktigt att även kunna lägga fokus på
lokalfrågor. Alla som nån gång haft kontakt med Tord vet hur viktigt det är att hålla god
kontakt med honom för att få lokalbokningar och lokalfrågor att fungera. Gruppdynami-
ken kommer leda till problem med flera SAMOs. Förslag på ändringsyrkande att dela på
SAMO till SAMO och lokalansvarig, då det hjälpte med avlastningen och utökade SAMOs
möjlighet att jobba med de psykosociala frågor.
ϕ: En nackdel jag ser med 1-2 SAMOs är att förväntningarna kommer variera mycket från
år till år då arbetsbelastningen varierar mycket beroende på antal SAMOs. Är den andra
SAMOn såpass viktig att man kan ta bort en ledamot?
Blipp: Svar på Prince. Uppdelning på lokalansv. och SAMO. Tanken med den andra
SAMOn är att hjälpa till med incidenthantering och jobba med den psykosociala hälsan.
Mer tankar men tar d sen.
Saxen: Funderar på om man kan sätta ett maxtak, om man kan sätta 1-2 SAMOs och 3-4
ledamöter, så man kan hålla antalet i styrIT densamma och låta styrit själva bestämma
hur de vill göra från år till år.
Kev: vill inte stoppa en person som är taggad på styrIT, även om det kanske inte är
lokalansvarig.
Blip: Det skulle bli ett problem om antalet SAMOs varierar från år till år då det leder till en
ohälsosam arbetsbelastning. Varför jag valt 1-2 är att genom att sänka arbetsbelastningen
undersöka söktrycket.
Prince: När jag ställde mig upp var SAMO vakant. Året innan dess likaså. Det har va-
rit lågt söktryck i tre år i rad, minst. Att utöka antalet SAMOs till fler kommer med
all sannolikhet inte leda till ett ökat sökryck. Jag tror att det är enklare att hitta loka-
lansvarig än SAMO. Bättre att avlasta arbetet med lokalansvarig istället. Ordförande i
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styrelse fungerar som SAMO för styrit själva, även andra kommittéer. Det finns redan
avlastningsverktyg.
Wiken: Jag förstår inte riktigt vad den andra SAMO ska göra. Lokalansvarig fast SAMO..?
Eller vad ska det vara annars? Varför inte bara då definiera det som lokalansvarig? Annars
kanske två söker och båda vill sitta lokalansvarig, så måste en välja det andra för att båda
va taggade på samma. Det kanske kan skapa problem och man får en SAMO som inte vill
göra SAMO-grejer.
Ide: Jag vill lägga ändringsyrkande på att ta bort den sista satsen??? (Oklart, vet icke
riktigt vad det e) Du behöver inte en extra post, det räcker att nyttja posterna som finns
annorlunda.
Blip: Jag vill bara lägga lite ord på.. Det är svårt att veta varför SAMO söktryck har varit
ganska lågt år till år. Jag hoppas ändå att det finns några som bryr sig om psykosociala
mående. Jag tror att det är för att det är en väldigt tung post. Att då vara två och dela
arbetsbelastingen i hälften tror jag kan öka intresset att söka posten. Lokalansvarig skulle
främst söka posten för lokalfrågor och har därmed inte valt att ställa upp på psycosocialt.
Det är viktigt att man som SAMO har det målet med sig, också för att ha förtroende
från sektionen. Det är ett annat förtroende när man hamnar som SAMO, till skillnad från
annan ledarmot.
Tantan: Lokalansvarig har vi haft nu i två år. Underbart som avlastning för SAMO. Som
Kev nämnde med att vi inte vill lägga till lokalansvarig som post då det enligt reglementet
inneburit att IT-sektionen som helhet inte skulle kunna existera utan lokalansvarig, vilket
vi inte anser är vitalt. Det är bättre att delegera denna post internt. (jag fattade inte
riktigt helt) Tanken med 1-2 SAMOs ska inte hantera lokalfrågor alls, utan den interna
lokalansvarige skulle ha hand om detta.
Prince: Håller med om att det är problematiskt att ändra det. Jag tycker att det finns
mer bevis på att vi kan hitta personer som vill sitta lokalansvarig snarare än SAMO. Av
ren nyfikenhet, nästa LP ska det i så fall väljas in en ny SAMO, någon här som är sugen?
Ett förslag är att vi kan köra en torgdiskussion om det här, SNEK.
Snek förklarar vad en torgdiskussion är. Ingen yrkar för det, vi stryker det.
Snek: Har ett ändringsyrkande. Skriva om ett åläggande, jag anser att ett är för specifikt.
Blip: konstig fråga egentligen, en tanke som jag hade. Vi vill inte förhindra att om SAMO
är sjuk på ronder, vill vi inte att det ska skapa problem. För det är oftast lokalansvarig
(om det finns) som går på de fysiska ronderna. Snek håller med.
Wiken: tanken är att lokalansvarig är kvar som intern post, plus två SAMOs om dessa
skulle finnas. Det är tanken då i det stora hela?
Replik styrIT: Ja, det är nog tanken.
Wiken: allmänt då, hur många styrelser är 9 personer, ifall man skulle bli 9 personer?
Replik: det varierar mellan sektion. Data har 12 (dock kommittéordförande är med), kemi
har 9. Runt 7-8, 8 är nog standarden.
Förslag om Yrkande på sluten votering, så man kan rösta på vilket alternativ vi vill ha.

Mötet ajourneras i 2 minuter.

Ändringsyrkanden:
i. Ändra från 0-3 ledarmöter till 0-2 ledarmöter
ii. Ändra ”1-2 studerandearbetsmiljöombud (SAMO)” till ”1 studerandearbetsmiljöombud

(SAMO)’, samt lägga till ”lokalansvarig”
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iii. Lägga till ”Dock max totalt 8 i styrelsen”
iv. Stryka sista att-satsen: ändra §3.2 sammansättning
v. Under punkt ”§3.4.5 Det åligger styrITs SAMO”

• stryka ”att sektionens synpunkter framgår i programmets årliga organisatorisk och
social arbetsmiljörond”

• lägga till ”att arbeta aktivt med att förbättra arbetsmiljön och företräda studenter-
na på sektionen i arbetsmiljöfrågor, bland annat genom Fysiska- och Psykosociala
skyddsronder.”.

Blip: vilken typ av votering kör vi på? Tar vi först det mest populära alternativet på ändrings-
yrkande eller röstar vi på det mest populära av alla alternativ?
Snek: Vi röstar på ändringyrkanden först, därefter motstället vi detta mot ordinarie motionen.
Därefter mitt ändringsyrkande och därefter om vi vill ha eller inte ha motionen alls.
Snek: Prank, nu kör vi kontrapropositionsvotering.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att avslå ändringsyrkande 1 Beslut
• att avslå ändringsyrkande 2 Beslut
• att avslå ändringsyrkande 3 Beslut
• att godkänna ändringsyrkande 4 Beslut
• att godkänna ändringsyrkande 5 Beslut
• att bifalla propositionen ”Motion om ålägganden för SAMO” med godkända ändringsyr- Beslut

kanden.
(c) Proposition om möteskostnader – 21:09

• styrIT föredrar propositionen
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT
• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen ”Proposition om möteskostnader” i sin helhet Beslut

§18 Motioner – 21:14
(a) Motion om inlämningstid sektionsmötesdokument (fjärde läsningen)

• Oscar Palm föredrar motionen
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären

Watt: Ändrar detta nått med de nya bokföringsgrejorna?
styrit: Vi tror inte det
Snok: Är denna motion uppdaterat med de senaste grejorna?
Saxen: Ja.

• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
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• att bifalla motionen ”Motion om inlämningstid sektionsmötesdokument” i sin helhet. Beslut

(b) Motion om att skriva om definitionen av RevisIT (fjärde läsningen)
• Erik Persson föredrar motionen
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären

Watt: Vad uhehhhhh. Eftersom revisorerna inte är förening eller kommitté, behöver man
godkänna att logotypen används, men... ööhhhh... det e väl bra?
Phi: Hur kan den möjligtvis ta frågor frf när det e fjärde läsningen
Tantan: Skrattar högt

• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att bifalla motionen ”Motion om att skriva om definitionen av RevisIT (fjärde läsningen)” Beslut

i sin helhet.
(c) Motion om Anslag av nomineringar (tredje läsningen)

• Samael Pooyan föredrar motionen
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären

Casino: Jag har hört att läsdagar är klurigt ibland, är det inte bättre att bara säga 7
dagar?
Prince: det är 3 dagar. jag har gjort fin matte med läsdagar för att valleB ska få en vecka
till, så jag vill säga nääää.

• Mötet går till diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att bifalla motionen ”Motion om Anslag av nomineringar (tredje läsningen)” i sin helhet. Beslut

(d) Motion om att ändra valberedningsprocessen
• Samael Pooyan föredrar motionen
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären

Aurit: Finns det någon specifik anledning till att det är ansvarsposter och inte andra?
Svar: Inget som inte stöder det, men jag vill inte att alla i kommittén ska veta informa-
tionen från intervjun. Det kändes som en enklare uppdelning, och de har större tillit från
sektionen.
Fredag: Vad menar du med att sektionen hade litat på valberedningen, hur uppfyller vi
detta?
Svar: Oj.. Jag stödjer såklart att folk ställer sig på sektionsmötet, fortsätt med det. Ett
exempel: vi i valleB rekommenderar inte det här pga gruppdynamik. Kommitté: det har
inte vi hört nåt om. Vad ska valleB säga? Vid de tillfällen är det viktigt att förstå att
valleB inte säger det ur röven.
Mayo: Under aspperioden var det väldigt många sektioner som slängt valleb i papperskor-
gen (utifrån vårt perspektiv). Vissa kommittéer har ingen process med valleb. Svar: Nuh
uh, alla har samma relation med valleb.
Saxen: Det känns som att detta kan skapa rätt mycket problem, att du inkluderar kommit-
téer mer i vilka som ska sitta nästa år. Det kan skapa en väldigt specifik kommittékultur
som kanske inte är så positiv. Tror du det är så eller håller du inte med?
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Svar: Håller inte med. Jag tycker att det redan är en kommittékultur tydligt nu. Det kom-
mittéerna skickar in kommer vara förslag, det är bara att de kommer vara mer officiella.
Så det är mer för att de ska kunna motivera deras förslag och ha en beskrivning av urvals-
processen. På sektionsmöten kan kommittén säga vad som helst, och folk kommer lyssna
mer på dem än valleB. Detta gör att de behöver samarbeta mer med valleB.
Syntax: Typ samma fråga som skickades på slack. Ponera att du sitter ordf och du söker
NollKIT. Det är många gamla NollKIT som söker P.R.I.T., får du ta del av intervjuerna
då eller blir det orättvist?
Svar: Det var en bra punkt. Det gäller nästan bara LP2. Jag tänker att i det scenariot
får man nog, precis som valleB, att man får säga att ”jag kommer inte delta i nomine-
ringsprocessen”. Jag lägger till delen ” att ålägga varje kassör/ordförande. Istället för att
då hålla intervju med dem, se till att intervjuer hålls med dem. Så man i det specifika
scenariot kan lösa det. Jag kan gå med på att ändra det till ledamot.
Ponky: En del av motionen handlar om att inblanda kommittéerna mer i processen. Val-
beredningen kan inte säga allt till kommittén i nuläget, sånt som sägs i förtroende. Hur
kommer det då gå till med att de som varit med på intervju inte får dela med sig av sin
confidential information till övriga medsittande?
Svar: Det kommer bli någon slags vägg där, precis som nu. Du litar mer på din ordförande
och kassör än valleB, i och med att du teambuildat mer med dem och därav har ett närmre
samarbete.
Pufflan: I motionen står det att valberedningen måste gå på ett alkoholarr och ett alko-
holfritt arr. Är det så att alla kommittéer nu måste hålla ett alkoholarr?
Svar: ValleB kanske går på två arr, alkohol eller ej, kanske går på fler/färre arr. Varierar
från kommitté till kommitté
Wiken: För ordförande och kassör står det att hålla intervjuer tillsammans med deras
ordförande eller kassör. Jag tycker det låter som att de ska hålla intervjuerna tillsammans.
Svar: Det finns ett ändringsyrkande om det här. *stirrar på Snek, han ser clueless ut*

• SÄPO föredrar styrITs svar
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT
• Mötet går till diskussion

Casino: förstår inte vad du menar med att valleB inte respekterades förra året. Vi tyckte
vi gjorde lite wack saker, och blev ifrågasatta vilket vi tyckte var bra. Däremot tycker jag
att det respekterades när jag satt. Vi har ändå en valleB för att valbereda. Sen att vi inte
har riktiga intervjuer som du nämner, det håller jag inte med om. Vi har ganska mycket
underlag. Vi skulle kunna dela det med sektionen. Att vi inte har en bra process håller jag
inte heller med om. På elektro är det sittande som väljer sina efterträdare, och där tycker
folk det är läskigt att ställa sig emot en nominerad. Jag uppskattar att vi har kulturen
att folk vågar ställa sig upp.
The Stock: Jag håller med Casino med att vi hade några mishaps men det gick bra ändå.
Kommittéerna lyssnade när det var viktiga saker, när vi betonade en stark åsikt. Jag tror
att valberedningen som den är det bästa för sektionen.
Snekis: Jag börjar med att slänga ändringsyrkande. Jag känner som patet att folk har en
liten agency att rösta till vad valleB säger, men folk lyssnar på sittande väldigt mycket.
Därmed, om valleB och sittande inte är överens så lyssnar folk mer på sittande. Om vi
drar sittande närmre valleB så kanske vi kan motverka detta. Är det här valleB tänkte
lite annorlunda eller är det den här personen bör inte sitta och kan inte säga nåt?
Fredag: Jag hade några punkter. Jag är inte säker på att folk utgår till fullo om de vill
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gå emot valberedningen eller nomineringarna, utan folk röstar som de vill oavsett (?? tror
jag). Jag tror jag inte sett en valberedning gå på såpass många arr som de går på nu,
arbetsbelastningen kan minska utan att ändra helt på hur valberedningsprocessen går till.
När jag satt P.R.I.T. var jag sjukt stressad sista tiden, jag hade inte hunnit med att hålla
intervjuer samtidigt.
saxen: Jag vet inte riktigt vad det kommer ifrån att folk inte lyssnar på valleB. De flesta
nominerade blir invalda. Ja man lyssnar väldigt mycket på sittande och pateter under
inval, men jag ser inte hur det ska minska med större samarbete med valleB.
Prince: jag tycker det är viktigt att kommittéerna bryr sig om vilka som ska bli invalda.
Om de sitter så borde de verkligen bry sig, det är väl typ ålagda utan att tänka på det.
Vad jag menar är att om valleB säger att nån är orimlig, då brukar inte personen bli
invald med mötet ifrågasätter fortfarande. Det har hänt flergånger tidigare. Det blir ofta
obehagliga diskussioner när mötet vill veta om det är sant eller inte. Jag tror definitivt det
kommer undvikas om en mindre grupp har diskuterat och har förståelse för varandra, och
så tas det inte upp på mötet istället. jag tror att folk fortfarande kommer ställa sig upp.
Med kulturen vi har så trycker vi väldigt hårt på att man får och bör ställa sig upp om
man vill det. Om valleB inte pallar nominera så kan de just nu bara fråga sittande vad de
vill ha och nominera det. Den typen av jäv finns redan möjlighet för nu. En annan del är
att jag tror det kommer minska valleBs arbete. On average så har varje valleB spenderat
20h på intervjuer, per person. Det är mycket tid, och ifall det är två ansvarsposter som
ska vara med på intervjuer kommer kanske i värsta fall vara 9h intervju per person för
dem. Det hade blivit samma för varje valleB, vilket hade varit rimligare.
Attendee Watt: Nu vill jag stå upp för jag är trött i mina ben. Harkel. Jag tror det
finns en djupare problematik i det här cases just nu. Det är inte minst med det att
vi har ett väldigt lågt söktryck till valberedningen. Vi har ett gäng som lagt ner 45h
med att ta fram nomineringar denna LPn. Vi måste ge valberedningen den tillit i den
expertis som de har skaffat sig under aspningen, ett sektionsmöte kan inte ersätta en
valberedning. Vi har gett dem en uppgift att ta fram de som är lämpligast. Om man
mottycker valberedningen, så säger man indirekt att man inte litar på att valberedningen
gjort ett bra jobb, en indirekt misstroendeförklaring. Denna motion tror jag kan minska
arbetsbelastningen på valberedningen, samtidigt som den behåller nån form av expertis
i invalsprocessen. Valberedningen fungerar som ett filter mot nepotisminval. Jag stödjer
motionen. Man måste lita på att våra förtroendevalda kan beté sig och inte missbruka
makten.
Wiken: Om det skulle vara så att under intervjuerna att kassör och ordf är sjuka, begår de
då stadgabrott om de inte kan intervjua? Om motionen går igenom. Kan valleB fortfarande
intervjua om de är borta? Vad är konsensus?
DrDre: Jag tycker personligen att motionen är åt rätt håll, men den är inte fullständig.
Man får för lite information som sittande kommitté. Är det inte bättre att utse några
förtroendevalda att ta del av valberedningens hemliga information och utifrån det låta
kommittén fatta ett informerat beslut.
Yrkar på streck i debatten. Ändringsyrkanden är på tal. Streck i debatten? Nej stryk.
Tillbaka till diskussion.
Napster: ändringsyrkande tack. *skickar*
lång streck-i-debatten yapsesh
I bästa världar så kanske valleB fortfarande kan dela med sig om informationen till ordfö-
rande och kassör, eller två andra. ValleB har inte någon slags officiell tystnadsplikt. Alla
interna ordning osv är som sagt interna. Det står inte så mycket om hur processen funge-
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rar, det är ganska private. Målet är att öka förståelse från kommittéerna, för att undvika
konflikterna på sektionsmöten. Att valleB lägger 45-60h på en LP är orimligt.
Napster: i början av intervjun säger vi att intervjun kan delas med SAMO. Vi skulle kunna
lägga till att det även kan delas med ordförande och kassör. Vad händer då när nån av
de aspar? Då får man kanske hitta nån lösning på det, eller så får de helt enkelt höra
informationen.
Saxen: Fanns det inte en punkt att skicka en lista på vilka aspar man önskar till valleB
från kommittén?
Prince: Ja, sakupplysning det finns. *läser innantill*
Snek: Den punkten implicerar också att man ålägger aspning. Den kanske borde strykas,
men att vi kollar ordentligt hur. För det blir säkerligen något i motionen. Det känns knöligt
att göra nu, så föreslår lägga motion nästa möte.
Prince: jag tycker det är ganska viktigt att kommittéer ska ge förslag till valleB, för det
ger ganska mycket. valleB har inte nödvändigtvis suttit allt som finns, då har de inte
riktigt samma koll på vad det innebär att sitta i kommittén. De har ofta bättre koll på sin
verksamhet vs hur väl koll valleB har på verksamheten. Därav viktigt att förslag skickas
in.
Ändringsyrkanden:
i. Ändra att hålla intervjuer tillsammans med deras kassör/ordförande till tillsammans

med kassör/ordförande ansvara att intervjuer hålls i samband med aspning för både
kassör och ordförande

ii. stryka båda att hålla intervjuer tillsammans med deras kassör/ordförande
iii. Yrkar på att stryka att sats 1 och 2 sedan lägga till att ordförande/kassör skall delta

på ett möte med ValleB i slutet av aspningsperioden
iv. Stryka punkt 6.3 i reglemente
Motionären jämkar sig med ändringsyrkande 3, ändringsyrkande 1 dras tillbaka.

Mötet beslutar:
• att avslå ändringsyrkande 2 Beslut
• att avslå ändringsyrkande 4 Beslut
• att bifalla motionen ”Motion om att ändra valberedningsprocessen” med godkända änd- Beslut

ringsyrkanden.
Mötet ajourneras i 15 minuter.
– 22:28
Mötet återupptas 2.2:45

(e) Motion om platser för frITid
• Oskar Andersson & Pontus Wikström föredrar motionen
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären

Drei: var det grejer ni ville göra där ni kände att ni behövde vara fler? Svar: vi har gett
lite svar i motionen. T.ex. typ helgIT fast lite mindre. Skidresor, där vi tror de behövs lite
fler än vad vi är.
Danne: tar det här effekt nu? Kommer vi kunna välja in 6 ledamöter ikväll?
Svar: Med direktjustering, ja.

• Jonathan Edenlund föredrar styrITs svar
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT
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Bo-Rolf: Förra året satt det 4, de har inte kunnat arra som vi gjort i år. Hur ser ni på att
ett framtida frITid inte skulle kunna arra lika aktivt?
Svar: Egentligen är det upp till varje år vad de sätter upp i sin verksamhetsplan. Vi ser
inget fel med att sätta ett lägre krav, däremot hade vi sett det som en kul grej att de drar
i lite större saker. men det som togs upp förra sektionsmötet att det var passande och gick
att ha verksamheten på 5 personer känner vi fortfarande gäller, och att man kan testa att
skala upp det lite och se hur det går. Då har man lite mer underlag för att potentiellt öka
antalet i frITid. Då kanske man kommer fram till att man behöver till och med två till,
men det vet vi inte nu och därför tycker vi det är svårt att motivera.
Mayo: I nuvarande läge är vi 6 pers. Vad jag sett så vill frITid hålla större arr, men
samtidigt vill vi sänka antalet platser, hur går det ihop?
Svar: Det är en sån sak som egentligen är lite svår. frITid är per definition inte ålagda
att hålla i ett större arrangemang. På så sätt är det lite svårt att spekulera om framtiden
om det här, men det vi kan säga är att med deras åläggande idag så ser vi det inte som
passande. Däremot finns det argument för att det skulle kunna vara passande om man
har en verksamhetsplan som matchar detta. Man kommer tillbaka till punkten att man
inte testat större arrangemang, och därmed inte vet om man behöver fler eller färre.
Mayo: Skulle man kunna få en sammanfattning om varför man sänkte antalet i fritid förra
året?
Svar: Går lite från minnet, men det kom en motion för att sänka platser i flertalet kom-
mittéer bland annat frITid. Delvis för att sänka dubbelsittande, där man inte kan lägga
sin fulla kapacitet i det man sitter vilket kändes lite onödigt. frITid ansåg att deras verk-
samhet då inte behövde 6 sittande.
Snek: Fritid var en av de sakerna som under diskussion i slack lade jag fram att mini-
miantalet i fritid skulle minskas, under mötesdiskussionen beslutades det att även sänka
maxantalet i fritid.
Pufflan: Hur ser man på fritid utifrån en ekonomisk synpunkt. Hur påverkas det av utök-
ningen av fritid?
Svar: Det är definitivt en sak som är värd att tänka på, men inget som lägger grund till vårt
beslut. Vi tror inte en plats i frITid skulle påverka såpass mycket. En större verksamhet
skulle också kunna innebära större utgifter, men kanske också större inkomster. Ekonomin
har inte varit en faktor i våra diskussioner.

• Mötet går till diskussion
Watt: Yes!! Jag tycker att det är ett stort argument att ha stora arrangemang. Jag har
inte sett den viljan i frITid tidigare. Behöver vi ha större arrangemang? Vill man göra
större saker kan man leta puffar, man måste inte ha fler platser i kommittén. Flera gör
det idag för att kunna ha sina arrangemang. Sen håller jag inte med styrIT om ekonomin.
Det handlar om att pengarna ska gå till medlemsnytta, är det värt att lägga de extra
tusenlapparna på profilering och möteskostnader eller kan vi gynna medlemmarna på ett
bättre sätt? Varför ändrade vi detta förra sektionsmötet om vi ska byta tillbaka redan
nu?
Snek: Jag kollade på chalmers.it, under föregående år har frITid arrat CM, så det finns
en tradition att arrangera CM, trots begränsat engagemang.
Napster: Jag tänkte lyfta från mitt sittande år. Vårt störta arr var bågskytte. Det drog
Stocken i själv. En person kan göra väldigt mycket. En till person kan göra en del, men
samtidigt var vi 5 och det var en som drog i det och de andra var upptagna med andra
åtaganden. Tänk vad man kan göra med 5 stycken som samarbetar!
Drei: Lite repretition. Vårt CM arrangerades med flera som var upptagna med andra
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verksamheter. Våra större arrangemang drevs av enskilda individer i frITid, man behöver
inte ha fler individer, man behöver bättre struktur. Pröva stora arrangemang, går inte det,
utöka frITid.
Wiken: Vi tänkte att vi skulle hålla i ett CM. Inga konstigheter. Vi var kanske ett uns
gnutta ute sent, men gbg gjorde också om sitt bokningssystem vilket gjorde att andra
idrottskommittéer hade problem att få till sina CM. Droopy är ålagda att göra det, och
fick lösa det i sista minut. Vi har inte det som åliggande, och vi märkte att visst vi hade
säkert kunnat ha tid medan vi hade aspning. Jag försvann under aspningen och vi hann
inte riktigt med att arra Cm och gbgs bokningsvillkor hjälpte inte. Vi har haft 4/5 personer
och det har fungerat. Det kommer säkert fortsätta fungera. Vi har nu störst antal aspar
som kommit på arr, och många som vill söka. Nånting kanske är bra med 6 personer,
kanske nånting är dåligt med 6 personer, vad vet jag. I motionskanalen så kom det upp
hur många som kommit på våra arr i snitt. Att vara en person till ser till att man kan
göra våra arr, oberoende på hur många som dyker upp. Det är upp till sektionen om vi ska
vara 5 eller 6, och om det är värt att försöka ha en drivkraft att ha större arrangemang
eller om vi vill gå ned med frITids verksamhet.
Saxen: Om man vill göra större arrangemang så är det inte en del av frITids åligganden,
man kan alltid arrangera mha äskningar.
Skaut: Anledningen till sänkningen var för att minska att folk dubbelsitter, och det lät
inte som en jättestor risk med tanke på hur många som verkar sugna på att söka. Den
anledningen känns för mig då inte så rimlig. Att ta hjälp av puffar känns som att det
kan vara lite jobbigt, teambuilding finns av en anledning. Tänk skidresa, man behöver ha
ganska mycket delat ansvar.
Fröggster: börjar med en sakupplysning. Det är fyra pers nominerade till ledamot i frITid
just. Överlag har söktrycket varit lågt och jag ser positivt på att arrangera större arrange-
mang och det går alltid att senare ta upp motionen igen, om den inte går igenom nu, och
därefter ha fyllnadsval. Jag tror att sektionen mått bra av större arrangemang.
Grill: som sagt är antalet sökande väldigt högt. Jag håller med om att det kanske inte
är en stor anledning i sig. men av att det är så många, så är det ju väldigt många av de
som är ambitiösa. De vill inte sitta bara för att sitta, utan för att driva kommittén framåt
och göra nånting. Det är många som frågat frITid om utvecklingsmöjligheter. Sen har jag
förstått det som att det inte varit jättehögt deltagande på vissa arrangemang, det ser jag
som ett litet problem. Fysisk hälsa och aktivitet är väldigt viktigt, även för den psykiska
hälsan. Jag ser en minskning av frITid som ett problem då man inte kommer kunna hålla
lika många arrangemang, så att man inte kan gå på lika många fysiska aktiviteter.
Casino II: Vi har hört det så många gånger innan, det blir aldrig av.

• Mötet går till beslut
Mötet beslutar:
• att avslå motionen ”Motion om platser för frITid” i sin helhet Beslut

Mötet ajourneras i 18 minuter.

§19 Personval
(a) MrKIT (Fyllnadsval)

• Ordförande
• ledamot
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• Love Lindqvist: Enligt §7.2 i reglementet kan vi ge invald kassör möjlighet att agera både
ordförande och kassör till dess att fyllnadsval kan genomföras.
Mötet beslutar:

– att låta Bayson Xie agera både ordförande och kassör enligt §7.2 i reglementet till Beslut
dess att fyllnadsval kan genomföras.

(b) RevisIT
• Ledamot

– Frida ’Fredag’ Sundelin, Linus ’Skaut’ Ordal nominerar sig till ledamot i RevisIT,
presenterar sig och lämnar sedan lokalen.

– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Frida ’Fredag’ Sundelin, Linus ’Skaut’ Ordal till ledamot i RevisIT. Beslut

(c) DatE-IT
• Ledamot

– Lena ’Wenji’ Lang, Daniel ’Danne’ Kindvall nominerar sig till ledamot i DatE-IT,
presenterar sig och lämnar sedan lokalen.

– Jonathan Edenlund presenterar nomineringarna
– Mötet öppnar upp för frågor till DatE-ITs valberedning
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Lena ’Wenji’ Lang, Daniel ’Danne’ Kindvall till ledamot i DatE-IT. Beslut

Mötet ajourneras i 23 minuter.

(d) frITid – 23:50
• Ordförande – 00:05

– Joakim ’Frögg’ Lindström nominerar sig till ordförande i frITid, presenterar sig och
lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Joakim ’Frögg’ Lindström till ordförande i frITid. Beslut

• Kassör – 00:08
– Viktor ’Grill’ Andersson nominerar sig till kassör i frITid, presenterar sig och lämnar

sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.
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Mötet beslutar:
– att välja in Viktor ’Grill’ Andersson till kassör i frITid. Beslut

• Ledamot
– Isak ’Kasi’ Andersson, Simon ’Slips’ Rådberg, Leo ’Mayo’ Tieu, Lucas ’Pierre’ Ek-

stener, Olof ’Kjell’ Kjellström nominerar sig till ledamot i frITid, presenterar sig och
lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Simon ’Slips’ Rådberg, Olof ’Kjell’ Kjellström, Lucas’Pierre’ Ekstener till Beslut

ledamot i frITid.
(e) FlashIT – 00:51

• Ordförande
– Albert ’Ponky’ Sjöman nominerar sig till ordförande i FlashIT, presenterar sig och

lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Albert ’Ponky’ Sjöman till ordförande i FlashIT. Beslut

• Kassör – 00:56
– Filip ’Filur’ Lundberg, Radmehr Daniel ’Tingeling’ Asade Dehghan nominerar sig till

kassör i FlashIT, presenterar sig och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Filip ’Filur’ Lundberg till kassör i FlashIT. Beslut

• Ledamot
– William ’Aurit’ Åkerström, Adrian ’Yack’ Danielsson, Ebba ’Zeldia’ Munck, Ole ’Tys-

ken’ Kipp, Linus ’Skaut’ Ordal, Radmehr Daniel ’Tingeling’ Asade Dehghan, Olle
’Oxen’ Andersson nominerar sig till ledamot i FlashIT, presenterar sig och lämnar
sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
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– att välja in Olle ’Oxen’ Andersson, Adrian ’Yack’ Danielsson, William ’Aurit’ Åker- Beslut
ström, Ebba ’Zeldia’ Munck till ledamot i FlashIT.

(f) digIT
• Ordförande – 02:00

– Hampus ’Hero’ Siik nominerar sig till ordförande i digIT, presenterar sig och lämnar
sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Hampus ’Hero’ Siik till ordförande i digIT. Beslut

• Kassör – 02:05
– Erik ’Fogel’ Fogelstrand nominerar sig till kassör i digIT, presenterar sig och lämnar

sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Erik ’Fogel’ Fogelstrand till kassör i digIT. Beslut

• Ledamot – 02:10
– William ’Merlin’ Ekerstedt, Alfred ’Napster’ Berglöf, Alex ’Tang’ Tang, Susanne ’Meep’

On Huang nominerar sig till ledamot i digIT, presenterar sig och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in William ’Merlin’ Ekerstedt, Alfred ’Napster’ Berglöf, Alex ’Tang’ Tang, Beslut

Susanne ’Meep’ On Huang till ledamot i digIT.
(g) ArmIT

• Ordförande – 02:27
– Oscar ’Nurmi’ Nurmi Torslund nominerar sig till ordförande i ArmIT, presenterar sig

och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Oscar ’Nurmi’ Nurmi Torslund till ordförande i ArmIT. Beslut

• Kassör – 02:31
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– Simon ’Smu’ Marainen Ulin nominerar sig till kassör i ArmIT, presenterar sig och
lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Simon ’Smu’ Marainen Ulin till kassör i ArmIT. Beslut

• Sekreterare – 02:35
– Arvid ’Ascii’ Bergman nominerar sig till sekreterare i ArmIT, presenterar sig och

lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Arvid ’Ascii’ Bergman till sekreterare i ArmIT. Beslut

• Ledamot – 02:40
– Leo ’Mayo’ Tieu, Isak ’Ball’ Wideskott, Atosa ’Katt’ Daneshvar-Minabi, Daniel ’Door’

Esteban Lahti, Annika ’Ankan’ Möller nominerar sig till ledamot i ArmIT, presenterar
sig och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Leo ’Mayo’ Tieu, Isak ’Ball’ Wideskott, Atosa ’Katt’ Daneshvar-Minabi, Beslut

Daniel ’Door’ Esteban Lahti, Annika ’Ankan’ Möller till ledamot i ArmIT.
(h) Valberedningen (Fyllnadsval) – 02:55

• Ledamot
– Joakim ’Frögg’ Lindström nominerar sig till ledamot i Valberedningen, presenterar sig

och lämnar sedan lokalen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Joakim ’Frögg’ Lindström till ledamot i Valberedningen. Beslut

§20 Övriga frågor – 02:59

• Utvärderingsformulär
• Goose lets loose

§21 Mötets avslutande – 03:03
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Lista över beslut
Mötet beslutar:

att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Wanda Wannelöf och Johan Berg väljs in till mötets sekreterare. . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Oscar Palm och August Nordlinder väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. . . . . . . 3
att mötet är behörigt utlyst . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att fastställa mötesordningen i sin helhet . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att tillåta meddelande från kårledningen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att tillåta meddelande från FUM . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att tillåta meddelande från programledningen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att flytta inval för DatE-IT . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att flytta inval för revisIT . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att lägga till fyllnadsval till MrKIT i dagordningen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att fastställa dagordningen med samtliga ändringar i sin helhet . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att adjungera in Rebecca Zandén med yttrande och närvarorätt . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att lägga revisionsberättelsen till handlingarna . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
att ansvarsbefria P.R.I.T.’23 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
att ansvarsbefria NollKIT’23 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
att ansvarsbefria ArmIT’23 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
att ansvarsbefria FlashIT’23 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria sexIT’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria P.R.I.T.’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria NollKIT’24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria Cloudlords’23 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa läsperiods ordinarie möte . . . . . . . . . . 8
att godkänna verksamhetsplan och budget för Cloudlords . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att godkänna budget för TrädgårdsmästerIT . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att godkänna verksamhetsplan och budget för P.R.I.T. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att godkänna verksamhetsplan och budget för sexIT . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att godkänna verksamhetsplan och budget för NollKIT . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att godkänna verksamhetsplan och budget för MrKIT . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att bifalla propositionen ”Proposition om utlysande av sektionsmöte för MötespresidIT” i sin

helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
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1 Propositioner
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Proposition om möteskostnader
styrIT

Bakgrund

Idag bjuder sektionen p̊a mat till förtroendevalda medlemmar i samband med deras
verksamhet, enligt vad v̊ar ekonomiska policy definierar som arbetsmat. Efter att ha
granskat detta har vi insett att denna formulering kan tolkas som att mat erbjuds som
ersättning för arbete.

Detta innebär att sektionen skulle behöva rapportera kontrolluppgifter till Skattever-
ket, och vid högre belopp även registrera sig som arbetsgivare. Förutom att detta skulle
medföra en ökad administrativ börda kan det även innebära onödiga kostnader för sek-
tionen.

För att säkerställa att vi hanterar detta korrekt behöver vi anpassa policyn s̊a att mat
i samband med sektionens verksamhet behandlas som en möteskostnad snarare än en
ersättning. Detta speglar även hela principen av ideellt arbete, som i grund och botten
sker utan ersättning, och förenklar den ekonomiska hanteringen.

Förslag

Yrkar p̊a:

att Stryka punkt 5 Mat under arrangemang i ekonomiska policyn.

att Lägga till punkt 5 Möteskostnader i ekonomiska policyn

att Under punkt 5 Möteskostnader lägga till följande:

Möteskostnader avser utgifter i samband med interna möten eller arrangemang
inom sektionsorganets verksamhet.

Som en riktlinje bör möteskostnader inte överstiga 900 kr per person, per verk-
samhets̊ar. Denna summa är en rekommendation baserad p̊a vad som anses vara
en rimlig niv̊a.

Denna riktlinje gäller specifikt för möteskostnader av denna typ och och ska inte
tillämpas p̊a andra utgiftsposter som kan räknas som mötes-, team- eller utbild-
ningskostnader i andra sammanhang.
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Proposition om utlysande av
sektionsmöte för MötespresidIT

styrIT

Bakgrund
Sedan införandet av MötespresidIT för några år sedan har det visat sig vara ett väldigt
givande och viktigt organ för sektionen. Därför anser vi det synd att dem själva inte har
rätten att utlysa giltiga sektionsmöten. Denna proposition ämnar att rätta detta och ge
MötespresidIT en rättvis chans att utföra sitt uppdrag.

Förslag
Yrkar på:

Följande att-satser rör stadgan.

att ändra §4.3.2 Utlysningsrätt

från:
Rätt att hos sektionsstyrelsen begära utlysande av sektionsmöte tillkommer

• medlem i styrelsen

• kårens inspektor

• kårstyrelsen

• teknologsektionens inspektor

• teknologsektionens revisorer

• sektionsmedlem, förutsatt att minst 25 sektionsmedlemmar stödjer förslaget.”

till:
Rätt att hos sektionsstyrelsen begära utlysande av sektionsmöte tillkommer

• medlem i styrelsen

• MötespresidIT
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• kårens inspektor

• kårstyrelsen

• teknologsektionens inspektor

• teknologsektionens revisorer

• sektionsmedlem, förutsatt att minst 25 sektionsmedlemmar stödjer förslaget.”
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Proposition om ålägganden för
SAMO

styrIT
feat. Stins och Prince

Bakgrund

I dagsläget har alla fasta poster i styrIT, förutom SAMO (d.v.s. Ordförande, Kassör,
Vice Ordförande och Sekreterare), specifika ålägganden för verksamhets̊aret. Detta gör
att SAMO-arbetet kan variera avsevärt fr̊an år till år, och olika tolkningar av rollen
skapar en otydlighet b̊ade för den som innehar posten och för sektionen. Det kan även
leda till osäkerhet kring vilka förväntningar sektionen kan ha p̊a en SAMO.

För att tydligare definiera SAMO-rollens ansvar och uppgifter föresl̊as härmed en pro-
position som formaliserar ålägganden för posten.

Under verksamhets̊aret 23/24 testade styrIT att dela upp SAMO-arbetet genom att
överföra ansvaret för fysisk arbetsmiljö och sektionslokalsfr̊agor till en särskild Lokalan-
svarig. Denna förändring har fortsatt under innevarande år och har fungerat väl. Därför
bygger denna proposition p̊a att dessa ansvarsomr̊aden även framöver ska ligga p̊a en
Lokalansvarig.

Vidare möjliggör propositionen att styrIT kan ha tv̊a SAMOs. P̊a de flesta sektioner
p̊a Chalmers är SAMO en mycket arbetsintensiv post. Efter diskussion med sittande
SAMOs i A-sektionen, där tv̊a SAMOs har fungerat väl, ser vi att detta kan vara en bra
lösning även för styrIT. Eftersom söktrycket p̊a SAMO-posten varierar mellan åren och
det ibland kan vara sv̊art att hitta en kandidat, föresl̊as att styrdokumenten ändras för
att till̊ata mellan 1 och 2 SAMOs. Dessa ska ha samma ålägganden, men hur de väljer
att fördela arbetet sinsemellan är upp till intern diskussion och beslut.

Propositionen har även granskats och godkänts av Stins och Prince, som var SAMO
under verksamhets̊aren 22/23 respektive 23/24.
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Förslag

Yrkar p̊a:

att I reglementet lägga till punkt §3.4.5 Det åligger styrITs SAMO.

att I reglementet punkt §3.4.5 Det åligger styrITs SAMO lägga till följande punk-
ter:

att föra sektionens talan i fr̊agor om psykosocial studie- och arbetsmiljö

att sektionens synpunkter framg̊ar i programmets årliga organisatorisk och social
arbetsmiljörond (OSA-rond)

att agera som sektionens studerande arbetsmiljöombud gentemot högskolan.

att vägleda sektionsmedlemmar i vilka resurser som finns att tillg̊a för att upprätth̊alla
en god studiesocial hälsa

att hänvisa vidare sektionsmedlemmar som söker stöd till lämplig resurs.

att hantera ärenden med respekt för berörda parters integritet

att I reglementet ändra punkt §3.2 Sammansättning:

Fr̊an:

styrIT best̊ar av

• ordförande

• vice ordförande

• kassör

• sekreterare

• studerandearbetsmiljöombud (SAMO)

• 0-3 ledamöter.

Till:

styrIT best̊ar av

• ordförande

• vice ordförande

• kassör

• sekreterare

• 1-2 studerandearbetsmiljöombud (SAMO)

• 0-3 ledamöter.
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2 Interpellationer

3 Motioner
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Motion om ändra
valberedningsprocessen

Valberedning’24/25

Bakgrund
Just nu fungerar inte valberedningsprocessen idealt. Så som det fungerar på sektionen
just nu, i praktiken är såhär:

• Valberedningen går på så många asparrangemang som möjligt

• Valberedningen håller intervjuer, där de inte kan dela med sig av informationen
till kommittéer/sektionen

• Valberedningen har en dialog med kommittéerna om vilka de vill ska sitta, baserat
endast på asparrangemanget (då de inte vet om vad som har sagts på intervjuer)

• Valberedningen bestämmer vilka de vill nominera och presentera på sektionsmötet

Detta leder till en del problem. Folk säger saker på intervjuer som de inte säger på as-
parrangemang eller framför sektionsmötet, som valberedningen sedan inte kan dela med
sig av. När kommittéerna/sektionsmötet sedan frågar om mer motivation till valbered-
ningens beslut, kan vi inte utveckla. Detta leder till att folk som vi i valberedningen
har valt att inte nominera för att undvika potentiella konflikter/problem blir invalda,
vilket senare leder till gruppdynamiksproblem eller andra problem vilket gör alla allmänt
missnöjda. Utöver, stämmer våra stadgar och reglementen inte heller riktigt överens med
vad som görs i verkligheten.

Det som står ang. valberedningsprocessen är:
§5.3 Uppdrag Valberedningens uppdrag är att sammanställa och presentera lämpliga
kandidater till sektionens styrelse, studienämnd och kommitteer.

Samt

§6.3 Åligganden för alla kommittéer Det åligger samtliga sektionskommittéer att
framlägga förslag till valberedningen på efterträdare till respektive sektionskommittéer.

Jag vill ändra så att systemet istället är mer i enlighet till våra stadgar och reglementen
och undvika jobbiga situationer. Nu kommer istället valberedningens jobb vara:
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• Kommittéer behöver fylla i syftesdokument för varje arrangemang samt göra en
kravprofil för kommittéen och skicka detta till valberedningen INNAN aspningen
börjar samt potentiella intressekonflikter.

• Valberedningen går på åtminstonde två arr från varje kommitté, ett alkoholarr och
ett utan alkohol

• Under intervjuer är det en ansvarspost och en valberedare som håller i intervjun

• Valberedningen kollar sedan igenom dokument som kommittéerna skickar in (vilka
de vill nominera, motivering om varför och hur urvalsprocessen har varit)

Detta kommer gälla för alla kommittéer förutom styrelsen samt studienämnden, där
processen är som tidigare (då styrelsen inte får vara en del av invalsprocessen). De är
inte heller kommittéer. Har också exempel dokument på vad jag tänker att kommittéerna
ska fylla i inför aspning.

Förslag
Yrkar på:

att under §6.3.1 Det åligger varje kommittés ordförande i reglementet ändra:
Från

• att Leda kommitténs verksamhet.

• att Handha kommitténs handlingar. (Gäller ej ArmIT.)

Till

• att Leda kommitténs verksamhet.

• att Handha kommitténs handlingar. (Gäller ej ArmIT.)

• att hålla intervjuer tillsammans med deras kassör

att under §6.3.2 Det åligger varje kommittés kassör i reglementet ändra:
Från

• Handha kommitténs ekonomi.

• Upprätta förslag till ordinarie budget enligt ekonomisk policy.

Till

• Handha kommitténs ekonomi.

• Upprätta förslag till ordinarie budget enligt ekonomisk policy.

• att hålla intervjuer tillsammans med deras ordförande

att i §2 Att tänka på innan aspning i Aspningspolicyn ändra:
Från
”Innan påbörjad aspperiod så ska sektionsorgan skriva ett syftningsdokument med
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lista på samtliga asparrangemang, en beskrivning av arrangemanget och vad de
förväntas få ut av arrangemanget och skicka detta till styret.”
Till
”Innan påbörjad aspperiod så ska sektionsorgan skriva ett syftningsdokument med
lista på samtliga asparrangemang, en beskrivning av arrangemanget och vad de
förväntas få ut av arrangemanget, en kravprofil samt potentiella intressekonflikter
och skicka detta till styret och valberedningen.”
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Motion om platser för frITid
Oskar “Anders” Andersson & Pontus “Wiken” Wikström

Bakgrund
På sektionsmötet LP 1 2024 så diskuterades motionen “Motion om platser i kommitéer
/ nämnder” som sänkte minimiantalet av ledamöter för frITid. I motionen diskutera-
des även att sänka maxantalet eller att öka ålägganden för kommittén. Efter en snabb
diskussion på sektionsmötet så beslutades det att sänka maxantalet och att inte ändra
ålägganden.

Efter många diskussioner på våra lunchmöten har vi kommit fram till att detta var en
dålig ändring, då det endligt oss begränsar frITid för mycket och vi vill därmed att
maxantalet på ledamöter återgår till 4.

Med fler ledamöter hade det varit möjligt för frITid att vara en mer aktiv kommitté och
klara av mycket mer än vad frITid är ålagd.

Under vårt sittande år har vi försökt hänga med andra sportkommittéer på Chalmers.
Vi har märkt att flera andra sportkommittéer årligen arrangerar sportpub, sittning,
sektionsmästerskap eller dylikt som hade kunnat främja sektionen på andra sätt än
sportkommitténs veckoträningar. Detta är väldigt uppskattat på de andra sektionerna,
ökar syndligheten för kommittén och därför ser vi gärna att frITid skulle kunna få den
möjligheten.

Förslag
Yrkar på:

att I reglementet under “§6.1 Förteckning” ändra “Tabell 1”, kolumn “Ledamöter”
frITid från “0-3” till “0-4”
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4 Verksamhetsplaner
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Verksamhetsplan Cloudlords
24/25

Vision
Enligt reglementet är vårt arbete att vara styrelsen behjälplig i frågor gällande Lindhol-
men och Lindholmens studenter, samt att omhänderta ”The Cloud”. Vårt främsta mål
är att fortsätta förra årets arbete att göra The Cloud en trevligare plats att studera och
umgås.

Bokningsvillkor
Vi kommer fortsätta förra årets jobb att skapa bokningsvillkor till The Cloud.

Underhåll av The Cloud
Vi planerar fortsätta förra årets tradition av fika, kaffe, té och choklad tillgängligt för
de som vistas i The Cloud. Vi planerar även se över möjligheterna att installera en
frys/frysbox i The Cloud. Cloudlords kommer även fortsatt arbeta för att The Cloud
ska vara en ren och fräsch lokal.

Arrangemang
Cloudlords är inte ålagda att arrangera något, dock planerar vi att hålla ett arrangemang
i läsperioden främst riktat mot masterstudenter (Dock är alla välkomna).
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Verksamhetsplan NollKIT ’25  
1 Mål med mottagningen  

Vårt mål med mottagningen är att varje Nollan ska känna sig välkommen till både 
Chalmers och IT-sektionen. Vi vill skapa en inkluderande och minnesvärd start där 
Nollan får möjlighet att knyta nya vänskapsband och känna gemenskap. 

Det är viktigt för oss att det finns aktiviteter som passar alla, så att varje Nollan kan 
hitta sin plats och känna sig del av en stark sammanhållning. Vi strävar efter att alla 
ska få minst en vän att umgås med, både socialt och studiesocialt. Samtidigt vill vi att 
mottagningen ska ge en bra balans mellan studier och gemenskap, så att de nyantagna 
får en trygg och motiverande start på sin utbildning. Vår förhoppning är att varje 
Nollan som vill också ska klara sin första tenta och få en givande introduktion till 
studielivet på Chalmers. 

2 Mål med phaddringen  

Vårt mål med phaddringen är att behålla engagemanget hos befintliga phaddrar och 
inspirera nya att delta. Phaddrarna ska vara en trygg punkt för Nollan och få det stöd 
de behöver för att skapa en bra mottagning. Phaddringen gör det möjligt för Nollan 
att lära känna äldre studenter som kan svara på frågor och ge vägledning. Genom 
gemensamma aktiviteter, både på och utanför campus, skapas en stark 
sammanhållning och en trygg start på studentlivet. 

3 Mål med Uppdrag 

NollKITs mål med uppdragen är att ge Nollan fler möjligheter att hitta en vänskapskrets 
där de känner sig hemma, samtidigt som de får chans att träffa nya studenter från andra 
sektioner. 

4 Mål med Info 

NollKIT strävar efter att Nollan ska känna sig väl informerad genom hela mottagningen 
för att minska stress. Informationen som delas ska vara tydlig och lätt att förstå, så att 
Nollan enkelt kan ta reda på både plats och tid för arrangemangen. 
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5 Planering 

5.1 Puffning 

Vi vill gärna hjälpa till vid olika arrangemang tillsammans med andra kommittéer, både 
för att få mer erfarenhet och för att stötta nya kommittéer i deras första evenemang. 
Genom att samarbeta på det här sättet skapar vi bättre sammanhållning mellan 
kommittéerna och stärker gemenskapen. Vi har redan puffat pubrundan LP3 och vill 
gärna puffa en sexIT gasque. 

5.2 Teambuilding 

Vi planerar flera teambuilding-aktiviteter för att stärka sammanhållningen. Vi vill både 
testa resa tillsammans men även göra aktiviteter i Göteborg. Teambuilding kommer att 
göra att vi som grupp blir mer sammansvetsade och förhoppningsvis resulterar det i att 
våra arrangemang blir roligare och mer engagerande för Nollan. 

Genomförd teambuilding: 

● Ovvetillverkning 
● Individen 

Planerad teambuilding: 

● Resa 
● Liseberg 
● ATO 
● Modulkampen 
● Teambuilding med andra NollK 

5.3 ATO 

För att teambuilda mer med resten av OvKIT’25 så ska vi tillsammans med sexIT och 
P.R.I.T hålla en Alla Tiders OvKIT-sittning. Detta både för att stärka bandet mellan 
OvKIT men även för att lära känna tidigare pateter. 

5.4 PhadderTacksittning och phadderarr 

NollKIT kommer att hålla en PhadderTacksittning för att tacka alla som var phaddrar för 
IT’24. Med detta vill vi både att de ska känna sig uppskattade men även att de blir taggade 
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på att phaddra även nästa år. Vi kommer att hålla fler arrangemang för att få fler att 
phaddra, till exempel en phadder infokväll. 

5.5 Samarbete med företag 

Vi vill samarbeta med flera olika typer av företag för att nollan ska se vilka olika 
möjligheter som finns både under studietiden på IT men även efter sin tid på 
Chalmers. Vi vill även samarbeta med företag då det leder till att vi får mer pengar att 
lägga på mottagningen vilket gör att vi kan skapa ännu bättre arrangemang. 

5.6 Utbildningar 

För att vi i NollKIT ska kunna förbereda oss inför mottagningen och skapa en trygg miljö 
för Nollan, ser vi utbildning som ett värdefullt verktyg. Genom att utveckla våra 
kunskaper kan vi säkerställa en välkomnande och inkluderande mottagning.  

Utförda: 

● StyrIT-utbildning 
● Suicidpreventionsutbildning 

Planerade: 

● NollKickoffen 
● LoB utbildning 
● MK’s utbildningshelg 
● SUS-utbildning 
● Spons utbildning 
● Postspecifika MoS-Möten 

5.7 Mottagningen 

Vi kommer att behålla de mest uppskattade arrangemangen från tidigare år, men vi vill 
också bidra med nya idéer och utveckla mottagningen vidare. Genom att fokusera på att 
skapa egna evenemang, både inom sektionen och tillsammans med andra sektioner, 
hoppas vi kunna ge mottagningen en unik och personlig prägel. 

Arrangemang som vi planerar att genomföra:  

● Bastun  
● Wildkids 
● Finsittningen  
● Oscarsittningen 
● IT-rundvandringen 
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●  Samarr/sittning med andra sektioner  
● Andra arrangemang  

5.8 Aspning 

Vi kommer att hålla en aspning för att engagera Nollan i de kommittéverksamheter som 
finns på sektionen. Det är ett bra tillfälle för Nollan att testa på hur det är att vara med i 
en kommitté och känna efter om det är något de vill fortsätta med. Samtidigt syftar 
aspningen till att hitta en grupp engagerade personer som vill ta över kommittén när vi 
lämnar våra roller. 

5.9 Överlämning 

Vi vill genomföra en överlämning till våra efterträdare så att de får en bra start på sitt år 
som sittande. Det är viktigt för oss att de som tar över är välinformerade och förberedda 
inför sina kommande uppgifter. Vi strävar också efter att lämna över till en grupp där 
medlemmarna känner sig trygga med varandra och har förtroende för att alla fått den 
information de behöver. 
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Verksamhetsplan P.R.I.T.
Arrangemang

• Pubar
Vi ska arrangera ordinarie pubrundor.
Vi vill även hålla en pub eller sittning i slutet av LP4, samt den traditionella
julpuben.

• Mottagning
Under mottagningen ska P.R.I.T. stödja NollKIT med deras arbete att få Nollan
att känna sig välkommen till sektionen. Detta tänker vi göra genom att bland annat
organisera första dagen på Götaplatsen och egna evenemang under mottagningen.

• Andra arrangemang
För att främja sammanhållningen inom sektionen vill vi arrangera följande i mån
av tid och möjlighet:

– Oktober-sittning.

Rust
• Underhålla och utveckla Hubben 2.2 genom:

– Hålla lokalen säker och i enlighet med rekommendationer från högskolan och
myndigheter

– Rustvecka och rustdagar

– Dag-till-dag underhåll

– Undersöka förbättringsförslag för grupprummet och hallen

• Ansvara för sektionslokalens inventarier.

• Underhålla IT-märket ovanför Olgas trappor.

• Arbeta vidare med frågor gällande förvaring för sektionens kommittéer och
föreningar. Därmed också nycklar till förvaringsutrymmen.
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Övrigt
• Representera sektionen och P.R.I.T. på kår-, sektions- och internarrangemang.

• Aspning i LP2.

• Puffa kalas och andra arrangemang!
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Verksamhetsplan
sexIT

Mål
sexIT’s mål är att arrangera fester, sittningar och andra tillställningar för IT-teknologerna.
Vi har under detta kommande verksamhetsår planerat för ett år fullt av tillställningar,
detta reflekterat av stort engagemang från oss och vår mening att verka för ett roligt
studentliv för IT-teknologer.

Allmänt
• Puffa andra sexmästerier/OvKIT/KårK

Arrangemang

LP3
• Love is Blind Gasque

• Puffa andra kommiteér och arr

• ET-raj

LP4
• CM

• Gasque

• Pedogiska priset
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LP1
• Puffa mottagning

• Mottagningsgasque

LP2
• Aspning

• Mexico Gasque
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5 Budgetar



Intäkter Cloudlords
Summa intäkter   0

Kostnader Cloudlords
Beskrivning Budget 24/25

Rust

Förbrukningsmaterial - 6,000.00 kr-                                         Kaffe, te, papper, ev mer

Transport - 500.00 kr-                                            

Förbrukningsinventarier - 6,500.00 kr-                                         Spel, Frys & annan rust

Summa Rust - 13,000.00 kr-                                      

Arrangemang

Arrangemang - 4,000.00 kr-                                         

Aspning - -   kr-                                                  Kommer i nästa budget

Summa Arrangemang - 4,000.00 kr-                                         

Kommitté

Profilering - 2,400.00 kr-                                         

Kommittéutstyrsel
För detta finns ingen övre kostnadsgräns men styrelsens godkännande krävs 
om kostnaden överstiger 1000 kr per person. ett överkroppsplagg med tryck, 
ett kommittéplagg (’ovve’) och därtill hörande färg, tryck och brodering.

Teambuilding - 1,800.00 kr-                                         2700 * 2/3
Arbetsmat - 1,800.00 kr-                                         2700 * 2/3
Representation inom sektionen - 900.00 kr-                                            1350 * 2/3
Överlämning - 2,650.00 kr-                                         

Summa Kommitté - 6,900.00 kr-                                         

Summa kostnader - 23,900.00 kr-                         

Summa intäkter 0

Summa kostnader - 23,900.00 kr-                         

Enhetens resultat - 23,900.00 kr-                         





Intäkter NollKIT
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Intäkter
3905 Program Ledningsstöd 200,000.00 kr 15 000kr äsk arr

3090 Sponsoring modul 3,750.00 kr
3090 Annan sponsring 12,000.00 kr

Summa intäkter 215,750.00 kr



Kostnader NollKIT
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Arrangemang
4150 PTS 5,000.00 kr
4150 Phadderarrangemang 4,500.00 kr

Summa Arrangemang 9,500.00 kr

Kommitén
6075 Teambuilding 7,200.00 kr Max

5900 Modul 10,000.00 kr
5480 Profilering 14,400.00 kr Max

6460 Mat Planeringsarbete 7,200.00 kr Max

5460 Filmer Mottagningen 1,000.00 kr
5410 Materialinventarie 3,000.00 kr
5420 Programvaror 2,760.00 kr
6075 Överlämning 4,250.00 kr 265kr / person

Summa Kommitén 49,810.00 kr

Summa kostnader 59,310.00 kr



Resultat
Summa intäkter 215,750.00 kr

Summa kostnader 59,310.00 kr
Enhetens resultat 156,440.00 kr



Intäkter P.R.I.T. 25
Konto Beskrivning Budget 

Arrangemang

Pubrunda - 61,728.00 kr-          2 ordinarie pubrundor
Pub - 5,000.00 kr-            Eventuellt sektionspub LP4
Patetpub - 5,000.00 kr-            P.R.I.T.'24 kan sluta när de vill, de ska bara ha en pub till

Märken - 120.00 kr-               Försäljning av märken

Summa Arrangemang - 71,848.00 kr-         

Kommittén

Frackband och pins - 200.00 kr-               

Summa Kommittén - 200.00 kr-               

Summa intäkter - 72,048.00 kr-  

Kostnader P.R.I.T. 25
Konto Beskrivning Budget 

PR

Pubrunda - 46,808.28 kr-          Kostnader 2 pubrundor

Andra Arrangemang - 2,200.00 kr-            T.ex. karaoke, myskvällar, fettisdagen och liknande

Pub 5,500.00 kr Eventuell sektionspub

Patetpub (fuck simon victor asså) 6,000.00 kr

Puffmat - 3,660.00 kr-            Puffmat

Summa PR - 64,168.28 kr-         

Rust

Förbrukningsmaterial - 46,862.70 kr-          
Förbrukningsvaror för hubben och P.R.I.T.s arrangemang. (rust, papper, 
städ, kaffe)

Inventarier och generell rust - 25,000.00 kr-          Barstolar, hyllor och allmän rust.

Möbeltvätt - 12,754.00 kr-          Turkosa soffor i StorHubben behöver tvättas

Summa Rust - 71,862.70 kr-         

Kommittén

Teambuilding - 4,500.00 kr-            

Extern representation - 2,800.00 kr-            

Profilering - 20,831.00 kr-          

Överlämning - 4,240.00 kr-            

Arbetsmat - 4,600.00 kr-            

Transport - 6,000.00 kr-            

Personalutbildning - 1,500.00 kr-            

Oförutsedda kostnader - 1,500.00 kr-            

Summa Kommittén - 45,971.00 kr-         

Summa kostnader - 182,001.97 kr-

Summa intäkter - 72,048.00 kr-  

Summa kostnader - 182,001.97 kr-

Enhetens resultat - 109,953.97 kr-



Intäkter sexIT25 2025-01-01  -  2025-06-30
Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang
3040 Sittningar/eftersläpp i Gasquen 75,000.00 kr

Biljettförsäljning för andra arr 3,000.00 kr T.ex sittning i hubben

Summa Arrangemang: 78,000.00 kr
Summa intäkter: 78,000.00 kr

Utgifter sexIT25 2025-01-01  -  2025-06-30
Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang
4400 Sittningar och eftersläpp i Gasquen 69,000.00 kr
6460 Matbidrag sektionsarbete 3,150.00 kr 7*450, Halva totala summa för sittande år
5410 Förbrukningsinventarier 1,000.00 kr T.ex ljusslingor, ljus m.m
5460 Förbrukningsmaterial 3,000.00 kr T.ex servetter, girlanger m.m
4400 Extra kostnader CM 20,000.00 kr
4150 Övriga arr 3,000.00 kr T.ex sittning i hubben
7330 Kostnader bil 3,000.00 kr
6990 Oförutsägbara utgifter 1,000.00 kr

extern representation 1,500.00 kr

Summa Arrangemang: 104,650.00 kr

Komittéen
6075 Teambuilding 4,200.00 kr 7*600, 2/3 av totala summan för sittande år
5480 Profilering 13,600.00 kr 8*1000+7*800
6075 Överlämning 3,710.00 kr 14*265

Summa Komittéen: 21,510.00 kr
Summa Utgifter: 126,160.00 kr

Sammanfattning

Intäkter: 78,000.00 kr
Utgifter: 126,160.00 kr

Slutresultat: -48,160.00 kr



Intäkter TrädgårdsmästerIT'24/25
Beskrivning Budget Kommentarer:

01/11/2024 - 31/06/2025

Arrangemang

Övriga arrangemang - 6,000.00 kr-                                                                                   En sittning + picknick

Summa Arrangemang - 6,000.00 kr-                                                                                   

Summa intäkter - 6,000.00 kr-                                                             

Kostnader TrädgårdsmästerIT'24/25
Beskrivning Budget 

Arrangemang Fler arrangemang kan förekomma

Julmys - 1,000.00 kr-                                                                                   

Sittningar - 4,000.00 kr-                                                                                   En sittning, 4000 kr per sittning

Picknicken - 4,000.00 kr-                                                                                   

Workshop - 1,000.00 kr-                                                                                   

Skolavslutning - 1,000.00 kr-                                                                                   

Summa Arrangemang - 11,000.00 kr-                                                                                 

Växter/Omhändertagande av Hubben

Förbrukningsmaterial - 2,250.00 kr-                                                                                   T.ex. Jord, Kortlivade växter och dekor

Förbrukningsinventarier - 3,750.00 kr-                                                                                   Vattenkannor, krukor, Växter ,etc. 

Summa Växter/Omhändertagande av Hubben- 6,000.00 kr-                                                                                   

Kommittén

Teambuilding - 3,375.00 kr-                                                                                   900*5*0.75

Profilering - 4,000.00 kr-                                                                                   800*5



Överlämning - 2,650.00 kr-                                                                                   265*5 för vi sittande, 5 st tidigare sittande. 265 * 10 totalt

Arbetsmat - 3,375.00 kr-                                                                                   900*5*0.75
Transport - 1,500.00 kr-                                                                                   

Summa Kommittén - 14,900.00 kr-                                                                                 

Arrangemang, Växter, Inventarie, Krukor, Jord etc

Summa kostnader - 31,900.00 kr-                                                          

Summa intäkter - 6,000.00 kr-                                                            

Summa kostnader - 31,900.00 kr-                                                          

Enhetens resultat - 25,900.00 kr-                                                          
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6 Revisionsberättelse

7 Ekonomiska berättelser



Ekonomisk sammanställning sexIT'24

Intäkter sexIT24
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
3212 Intäkter Gasque 140,000.00 kr 171,967.36 kr 31,967.36 kr
3210 Intäkter arrangemang 6,000.00 kr 0.00 kr -6,000.00 kr

Summa Arrangemang: 146,000.00 kr 171,967.36 kr 25,967.36 kr
Summa intäkter: 146,000.00 kr 171,967.36 kr 25,967.36 kr

Utgifter sexIT24
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
4214 Sittningar och eftersläpp i Gasquen 128,000.00 kr 143,827.19 kr -15,827.19 kr
4273 Matbidrag sektionsarbete 6,300.00 kr 5,825.22 kr 474.78 kr
5410 Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr 1,144.00 kr 856.00 kr
5420 Förbrukningsmaterial 7,000.00 kr 0.00 kr 7,000.00 kr
4214 Extra kostnader CM 20,000.00 kr 20,000.00 kr 0.00 kr
4210 Övriga arr 6,000.00 kr 0.00 kr 6,000.00 kr
4242 Aspning 5,000.00 kr 3,972.00 kr 1,028.00 kr
5616 Kostnader bil 7,000.00 kr 2,775.50 kr 4,224.50 kr
6990 Oförutsägbara utgifter 2,000.00 kr 850.00 kr 1,150.00 kr

Extern representation 1,500.00 kr 584.38 kr 915.62 kr
Summa Arrangemang: 184,800.00 kr 178,978.29 kr 4,906.09 kr

Komittéen

4510 Teambuilding 6,300.00 kr 5,648.38 kr 651.62 kr
5920 Profilering 12,600.00 kr 15,972.77 kr -3,372.77 kr
4241 Överlämning 3,975.00 kr 3,241.30 kr 733.70 kr

Summa Komittéen: 22,875.00 kr 24,862.45 kr -1,987.45 kr
Summa Utgifter: 207,675.00 kr 203,840.74 kr 2,918.64 kr

Sammanfattning Budgeterat Utfall Differens

Intäkter: 146,000.00 kr 171,967.36 kr 25,967.36 kr
Utgifter: 207,675.00 kr 203,840.74 kr 3,834.26 kr

Slutresultat: -61,675.00 kr -31,873.38 kr 29,801.62 kr



INTÄKTER

Beskrivning Budget Resultat

Milkshakepub 8 000,00 kr 7 060,00 kr

Summa intäkter: 7 060,00 kr

UTGIFTER

Beskrivning Budget Spenderat Summa kvar

Aspning 4 600,00 kr 4 425,70 kr 174,30 kr

Arrangemang 15 600,00 kr 13 588,03 kr 2 011,97 kr

Arbetsmat 5 400,00 kr 1 748,00 kr 3 652,00 kr

Fotovägg 1 500,00 kr 815,00 kr 685,00 kr

Intern Representation 4 800,00 kr 4 375,78 kr 424,22 kr

Inventarie 3 000,00 kr 2 064,90 kr 935,10 kr

Kommitéutstyrsel 7 500,00 kr 7 299,62 kr 200,38 kr

Kamerautrustning 30 000,00 kr 19 283,00 kr 10 717,00 kr

Redigeringslicens 1 440,00 kr 1 432,80 kr 7,20 kr

Transport 300,00 kr 0.00 kr 300,00 kr

Teambuilding 5 400,00 kr 3 434,45 kr 1 965,55 kr

Utbildning 3 150,00 kr 525,00 kr 2 625,00 kr

Överlämning 3 874,65 kr 3 874,65 kr 0.00 kr

Summa utgifter: 86 564,65 kr 62 866,93 kr 23 697,72 kr

FlashIT’23  
EKONOMISK BERÄTTELSE

TOTALT

Beskrivning Budget Resultat

Summa intäkter: 8 000,00 kr 7 060,00 kr

Summa utgifter: 80 190,00 kr 62 866,93 kr

Totala enheten: −71 190,00 kr −55 806,93 kr

Ordförande: Hanna ”Knyttet” Carling, Kassör: Johanna ”Jojo” Avlund

1



Intäkter NollKIT'24
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Arrangemang
3210 Mottagningsavgift 29,801.10 kr 250kr,alla arr ingår

Summa Arrangemang 29,801.10 kr

Övriga Intäkter
3280 Program Ledningsstöd 185,000.00 kr
3310 Sponsoring modul 11,550.00 kr
3310 Annan sponsring 31,050.00 kr "oups sorry"- Nurmi

4010 Annan Inkomst 8,559.60 kr
Från Mottagningen / 
Aspning + Finsittning

Summa intäkter 265,960.70 kr



Kostnader NollKIT'24
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Arrangemang
4511 PTS 3,424.24 kr
4210 Phadderarrangemang 3,004.50 kr
4210 Götaplatsen 5,667.00 kr
4210 Hajk 13,030.49 kr
4210 Övriga Arrangemang 71,878.64 kr
4210 Finsittning 120,740.00 kr Cash

4010 Nolluppdrag 1,410.72 kr
4242 Aspning 5,142.46 kr
5610 Transport 4,052.34 kr
4210 Oförutsedda Utgifter 0.00 kr

Summa Arrangemang 228,350.39 kr

Kommitén
4510 Teambuilding 5,704.04 kr
5940 Modul 10,000.00 kr
5920 Profilering 18,117.36 kr
4220 Mat Planeringsarbete 5,450.36 kr
6990 Filmer Mottagningen 226.50 kr
4010 Matrialinventarie 1,186.80 kr
4241 Överlämning 3,576.13 kr

Summa Kommitén 44,261.19 kr

Summa kostnader 272,611.58 kr



Resultat
Summa intäkter 265,960.70 kr

Summa kostnader 272,611.58 kr
Enhetens resultat -6,650.88 kr



Intäkter NollKIT
Konto Beskrivning Budget Utfall Diff

Arrangemang
3210 Mottagningsavgift 30,000.00 kr 29,801.10 kr -198.90 kr

Summa Arrangemang 30,000.00 kr 29,801.10 kr -198.90 kr

Övriga Intäkter
3280 Program Ledningsstöd 185,000.00 kr 185,000.00 kr 0.00 kr
3310 Sponsoring modul 10,000.00 kr 11,550.00 kr 1,550.00 kr
3310 Annan sponsring 80,000.00 kr 31,050.00 kr -48,950.00 kr
4010 Annan Inkomst 8,559.60 kr 8,559.60 kr

Summa intäkter 305,000.00 kr 265,960.70 kr -39,039.30 kr



Kostnader NollKIT
Konto Beskrivning Budget Utfall Diff

Arrangemang
4511 PTS 5,000.00 kr 3,424.24 kr -1,575.76 kr
4210 Phadderarrangemang 4,500.00 kr 3,004.50 kr -1,495.50 kr
4210 Götaplatsen 3,500.00 kr 5,667.00 kr 2,167.00 kr
4210 Hajk 15,000.00 kr 13,030.49 kr -1,969.51 kr
4210 Övriga Arrangemang 80,000.00 kr 71,878.64 kr -8,121.36 kr
4210 Finsittning 150,000.00 kr 120,740.00 kr -29,260.00 kr

4010 Nolluppdrag 1,000.00 kr 1,410.72 kr 410.72 kr
4242 Aspning 5,000.00 kr 5,142.46 kr 142.46 kr
5610 Transport 5,000.00 kr 4,052.34 kr -947.66 kr
4210 Oförutsedda Utgifter 10,000.00 kr 0.00 kr -10,000.00 kr

Summa Arrangemang 279,000.00 kr 228,350.39 kr -50,649.61 kr

Kommitén
4510 Teambuilding 7,200.00 kr 5,704.04 kr -1,495.96 kr
5940 Modul 10,000.00 kr 10,000.00 kr 0.00 kr
5920 Profilering 11,200.00 kr 18,117.36 kr 6,917.36 kr
4220 Mat Planeringsarbete 7,200.00 kr 5,450.36 kr -1,749.64 kr
6990 Filmer Mottagningen 1,000.00 kr 226.50 kr -773.50 kr
4010 Matrialinventarie 3,000.00 kr 1,186.80 kr -1,813.20 kr
4241 Överlämning 4,250.00 kr 3,576.13 kr -673.87 kr

Summa Kommitén 43,850.00 kr 44,261.19 kr 411.19 kr

Summa kostnader 322,850.00 kr 272,611.58 kr -50,238.42 kr



Resultat
Budget Resultat Diff

Summa intäkter 305,000.00 kr 265,960.70 kr -39,039.30 kr
Summa kostnader 322,850.00 kr 272,611.58 kr -50,238.42 kr
Enhetens resultat -17,850.00 kr -6,650.88 kr 11,199.12 kr



Konto Beskrivning Budget Resultat Kommentar

3253 Events 24 000,00 kr 46 000,00 kr Till mottagningen: 18000 kr
3253 Events (Hyra lokal och inköp) 14 000,00 kr 0,00 kr Intäkt för specifikt lokaler
3251 Föreläsningar 36 000,00 kr 13 557,00 kr Till mottagningen:13557 kr
3251 Föreläsningsmat 21 000,00 kr 8 581,00 kr Intäkt för specifikt mat
3280 MedIT 25 000,00 kr 12 194,00 kr Ändrat upplägg, fick betalt enligt kostnader

120 000,00 kr 80 332,00 kr

3310 Samarbetsavtal (Huvudsponsor) 55 200,00 kr 0,00 kr Centiro. Avtal skrivet, ej betalt under vår period: 63 800 kr
3310 Samarbetsavtal 22 000,00 kr 0,00 kr Cilbuper
3310 Samarbetsavtal 27 000,00 kr 0,00 kr Accenture
3310 Samarbetsavtal 34 200,00 kr 0,00 kr Cygni
3310 Samarbetsavtal 26 100,00 kr 0,00 kr Opera
3310 Samarbetsavtal 33 300,00 kr 72 800,00 kr Ericsson. Gamla intänkter, nytt avtalet skrivet.
3310 Samarbetsavtal 22 000,00 kr 32 125,00 kr Sopra Steria. Gamla intäkter
3261 Annonsering 40 000,00 kr 58 500,00 kr Marknadsföring Slack, sociala medier, hubben

259 800,00 kr 163 425,00 kr
Notera att intänkter sker efter event och avtalspåskrift

379 800,00 kr 243 757,00 kr

Konto Beskrivning Budget Resultat Kommentar

4210 Mottagningsevenemang 4 000,00 kr 4 366,00 kr Häng med armIT m.m.
4220 Evenemang (Hyra lokal och inköp) 14 000,00 kr 0,00 kr Utebliven faktura från spelhall
4220 Föreläsningsmat 21 000,00 kr 14 331,00 kr Matkostnader. Mottagningen: 12 487 kr.  
4210 Studentnytta 20 000,00 kr 0,00 kr Ex studieresa, workshop, mingel osv
4210 ArmIT Arr 3 000,00 kr 2 375,00 kr Poker kväll
???? MedIT 25 000,00 kr 12 194,00 kr MedIT träff

87 000,00 kr 33 266,00 kr

4247 Aspning 3 000,00 kr 5 447,00 kr Godkänt av StyrIT, extra insatt tillfälle Maj 2023
5910 Reklamkampanj 3 000,00 kr 0,00 kr Sponsrade inlägg etc.
4511 Extern representation 3 000,00 kr 468,00 kr Med DAG
5610 Hyra färdmedel 3 000,00 kr 117,00 kr Frakt mat
5410 Inventarier 6 000,00 kr 5 926,00 kr Högtalare, biobiljetter, domän, laserpekare

18 000,00 kr 11 958,00 kr

8 ledamöter 
4510 Teambuilding 6 300,00 kr 4 057,00 kr 900 kr per medlem
5420 Förbrukningsmaterial 1 500,00 kr 150,00 kr frimärken/kuvert/påsar/printer etc.
5920 Kommittéutstyrsel 9 800,00 kr 10 244,00 kr 8 medlemmar, godkänd höjning av budget
5920 Profilering 5 600,00 kr 7 994,00 kr 800 kr per medlem
4241 Överlämning 4 500,00 kr 2 654,00 kr

27 700,00 kr 25 099,00 kr
Notera att enstaka fakturor ej ankommit eller löpt utanför vår period

Budget Resultat

132 700,00 kr 70 323,00 kr

379 800,00 kr 243 757,00 kr
132 700,00 kr 70 323,00 kr

19 070,00 kr

247 100,00 kr 154 364,00 krEnhetens resultat

Summa intäkter

Kostnader ArmIT

Arrangemang

Summa arrangemang

Övriga kostnader

Summa övriga kostnader

Kommittéen

Summa kommittéen

Summa kostnader

Summa intäkter
Summa kostnader

Netto Intäkter specifikt till mottagning

Intäkter  ArmIT

Arrangemang

Summa arrangemang

Eget område

Summa eget område



Intäkter P.R.I.T. 23
0 Beskrivning Budget Betalt / Spenderat Skillnad

Arrangemang

3216 Pubrunda - 120,000.00 kr-       57,794.70 kr -62,205.30 kr

Intäkter för pubrundorna på hösten tillföll 
styrIT. Har inte tillgång till resultatrapporter 
från dem så vet inte hur mycket.

3210 Andra Arrangemang - -   kr-                     - -   kr-                  

3210 Pub - 16,000.00 kr-          1,970.00 kr -14,030.00 kr Fick inte serveringstillstånd

3210 Sittning - 3,500.00 kr-            - 3,500.00 kr-         Inte fått intäkter från styrIT, som ovan.

3220 Mottagning - 4,000.00 kr-            - 4,000.00 kr-         Hade inte nollanLunch

3999 Märken 120 - 120.00 kr-            

Summa Arrangemang - 143,500.00 kr-       59,884.70 kr -83,615.30 kr

Kommittén

3012 Frackband och pins - 300.00 kr-               45 - 255.00 kr-            

Summa Kommittén - 300.00 kr-               45 - 255.00 kr-            

Summa intäkter - 143,800.00 kr- 59,929.70 kr -83,870.30 kr

Kostnader P.R.I.T. 23
Konto Beskrivning Budget 

PR

4216 Pubrunda - 96,000.00 kr-          128199.11 - 32,199.11 kr-       
Fick godkänt att spendera mer på 
mottagningspub

4210 Andra Arrangemang - 5,000.00 kr-            1233.89 - 3,766.11 kr-         

4210 Pub - 21,000.00 kr-          12140.47 - 8,859.53 kr-         
Köpte inte alkohol pga inget 
serveringstillstånd

4210 Sittning - 7,500.00 kr-            4364.75 - 3,135.25 kr-         

4210 Mottagning - 3,000.00 kr-            10556.14 - 7,556.14 kr-         
Ganska dyrt att grilla till alla nollan och 
phaddrar

4223 Puffmat - 10,000.00 kr-          7016.75 - 2,983.25 kr-         

Summa PR - 142,500.00 kr-       163511.11 - 21,011.11 kr-       

Rust

5420 Förbrukningsmaterial - 84,000.00 kr-          82342.5 - 1,657.50 kr-         

5410 Inventarier och generell rust - 56,200.00 kr-          183008.75 - 126,808.75 kr-    
Fick godkännande att köpa soffor för ca 
120000

Möbeltvätt - 8,000.00 kr-            10880 - 2,880.00 kr-         

Summa Rust - 140,200.00 kr-       265351.25 - 125,151.25 kr-    

Kommittén

4510 Teambuilding - 7,200.00 kr-            7925.61 - 725.61 kr-            Varav 1874 är interkommittéteambuilding.

4511 Extern representation - 3,000.00 kr-            2896.08 - 103.92 kr-            

5920 Profilering - 11,200.00 kr-          18317.04 - 7,117.04 kr-         
Fick godkännande att spendera mer på 
kommittéutstyrsel.

4241 Överlämning - 4,240.00 kr-            3915.69 - 324.31 kr-            

4243 Aspning - 6,000.00 kr-            514.84 - 5,485.16 kr-         
Andra ovvKIT betalade för våra gemensamma 
arrangemang

5610 Transport - 14,000.00 kr-          17359.37 - 3,359.37 kr-         Volvo on Demand är nice men dyrt.



7620 Personalutbildning - 1,800.00 kr-            1500 - 300.00 kr-            5 personer gick  sus

4324 Frackband och pins - -   kr-                     - -   kr-                  

Summa Kommittén - 47,440.00 kr-         52428.63 - 4,988.63 kr-         

Summa kostnader - 330,140.00 kr- 481290.99 - 151,150.99 kr-    

Summa intäkter - 143,800.00 kr- 59,929.70 kr -83,870.30 kr

Summa kostnader - 330,140.00 kr- 481290.99 - 151,150.99 kr-

Enhetens resultat - 186,340.00 kr- -421,361.29 kr -235,021.29 kr



Intäkter P.R.I.T. 24
Konto Beskrivning Budget Utfall Differens

Arrangemang

3216 Pubrunda - 132,000.00 kr-       - 119,275.00 kr-                                   - 12,725.00 kr-                                  4 ordinarie pubrundor

3210 Andra Arrangemang - -   kr-                     - -   kr-                                                 - -   kr-                                             T.ex. karaoke, myskvällar och liknande
3210 Pub - 17,600.00 kr-          - 9,975.00 kr-                                        - 7,625.00 kr-                                    Julpub LP2, Eventuellt sektionspub LP4

3210 Sittning - 4,000.00 kr-            - 4,600.00 kr-                                        - 600.00 kr-                                       Oktobersittning

3220 Mottagning - 4,000.00 kr-            - 6,240.00 kr-                                        - 2,240.00 kr-                                    Försäljning av främst våfflor

3999 Märken - 80.00 kr-                 - 240.00 kr-                                           - 160.00 kr-                                       Försäljning av märken

Summa Arrangemang - 157,680.00 kr-       - 140,330.00 kr-                                   - 17,350.00 kr-                                  

Kommittén

3012 Frackband och pins - 300.00 kr-               355 - 55.00 kr-                                          

Summa Kommittén - 300.00 kr-               355 - 55.00 kr-                                          

Summa intäkter - 157,980.00 kr- - 140,685.00 kr-                                   - 17,295.00 kr-                                  

Kostnader P.R.I.T. 24
Konto Beskrivning Budget Utfall Differens

PR

4216 Pubrunda - 104,000.00 kr-       - 93,616.55 kr-                                      - 10,383.45 kr-                                  Kostnader fyra pubrundor

4210 Andra Arrangemang - 5,000.00 kr-            - 2,077.44 kr-                                        - 2,922.56 kr-                                    T.ex. karaoke, myskvällar, fettisdagen och liknande

4210 Pub - 24,000.00 kr-          - 11,755.02 kr-                                      - 12,244.98 kr-                                  Sektionspubar

4210 Sittning - 7,500.00 kr-            - 3,442.50 kr-                                        - 4,057.50 kr-                                    Oktobersittning

4210 Mottagning - 3,400.00 kr-            - 7,413.01 kr-                                        - 4,013.01 kr-                                    Våffelförsäljning

4223 Puffmat - 10,000.00 kr-          - 7,363.63 kr-                                        - 2,636.37 kr-                                    Puffmat och arbetsmat för P.R.I.T.24

Summa PR - 153,900.00 kr-       - 125,668.15 kr-                                   - 28,231.85 kr-                                  

Rust

5420 Förbrukningsmaterial - 90,000.00 kr-          - 93,725.39 kr-                                      - 3,725.39 kr-                                    Förbrukningsvaror för hubben och P.R.I.T.s arrangemang. (rust, papper, städ, kaffe)

5410 Inventarier och generell rust - 57,200.00 kr-          - 40,087.53 kr-                                      - 17,112.47 kr-                                  Barstolar, hyllor och allmän rust.

Möbeltvätt - 8,500.00 kr-            - 12,754.00 kr-                                      - 4,254.00 kr-                                    Turkosa soffor i StorHubben behöver tvättas

Summa Rust - 155,700.00 kr-       - 146,566.92 kr-                                   - 9,133.08 kr-                                    

Kommittén

4510 Teambuilding - 7,200.00 kr-            - 6,885.44 kr-                                        - 314.56 kr-                                       

4511 Extern representation - 3,500.00 kr-            - 2,776.81 kr-                                        - 723.19 kr-                                       Puff- och städnollankalas (23)

5920 Profilering - 11,200.00 kr-          - 17,440.18 kr-                                      - 6,240.18 kr-                                    Det vi gått över är godkänt av styrIT

4241 Överlämning - 4,240.00 kr-            - 4,068.67 kr-                                        - 171.33 kr-                                       

4243 Aspning - 4,000.00 kr-            - 4,738.00 kr-                                        - 738.00 kr-                                       Det vi gått över är godkänt av styrIT

5610 Transport - 15,500.00 kr-          - 11,153.39 kr-                                      - 4,346.61 kr-                                    Bil för inköp

 Personalutbildning - 1,800.00 kr-            - 900.00 kr-                                           - 900.00 kr-                                       

4324 Frackband och pins - -   kr-                     - -   kr-                                                 - -   kr-                                             

Oförutsedda kostnader - 5,000.00 kr-            - 2,195.00 kr-                                        - 2,805.00 kr-                                    Parkeringsbot samt ersatt soffklädsel

Representation på sektionen - 3,600.00 kr-            - 2,421.15 kr-                                        - 1,178.85 kr-                                    

Summa Kommittén - 56,040.00 kr-         - 52,578.64 kr-                                - 3,461.36 kr-                                    

Summa kostnader - 365,640.00 kr- - 324,813.71 kr-                              - 40,826.29 kr-                                  

Summa intäkter - 157,980.00 kr- - 140,685.00 kr-                              - 17,295.00 kr-                                  

Summa kostnader - 365,640.00 kr- - 324,813.71 kr-                              - 40,826.29 kr-                                  

Enhetens resultat - 207,660.00 kr- - 184,128.71 kr-                              - 23,531.29 kr-                                  



Intäkter TrädgårdsmästerIT'23-24
Beskrivning Budget Utfall Differens Kommentarer:

Arrangemang

Övriga arrangemang - 7,000.00 kr-                  - 4,200.00 kr-                  - 2,800.00 kr-                  Alla sittningar var inte helt fyllda

Summa Arrangemang - 7,000.00 kr-                  - 4,200.00 kr-                  - 2,800.00 kr-                  

Summa intäkter - 7,000.00 kr-         - 4,200.00 kr-                  - 2,800.00 kr-                  

Kostnader TrädgårdsmästerIT'23-24
Beskrivning Budget Utfall Differens 

Arrangemang

Julmys - 1,000.00 kr-                  - 173.80 kr-                     - 826.20 kr-                     

Sittningar - 12,000.00 kr-                - 10,266.99 kr-                - 1,078.51 kr-                  

FkIT teambuilding - 3,000.00 kr-                  - -   kr-                           - 3,000.00 kr-                  Blev till picknicken som sedan räknades som en sittning

Skolavslutning - 2,000.00 kr-                  - -   kr-                           - 2,000.00 kr-                  Vi trodde vi skulle bjuda på mat mm. 

Pumpakarvning - 2,000.00 kr-                  - -   kr-                           - 2,000.00 kr-                  Blev inställd pga krock med sektionsmöte 2

Summa Arrangemang - 20,000.00 kr-                - 10,440.79 kr-                - 8,904.71 kr-                  

Växter /Omhändetagande av Hubben

Förbrukningsmaterial - 3,000.00 kr-                  - -   kr-                         3,000.00 kr

Förbrukningsinventarier - 5,000.00 kr-                  - 2,811.10 kr-                  2,188.90 kr

Summa Växter /Omhändetagande av Hubben- 8,000.00 kr-                  - 2,811.10 kr-                  - 5,188.90 kr-                  

Kommittén

Teambuilding - 4,500.00 kr-                  3,933.70 kr 566.30 kr 900*5

Profilering - 4,000.00 kr-                  4,000.00 kr 0.00 kr 800*5

Överlämning - 2,650.00 kr-                  2,650.00 kr 0.00 kr 265*5 för nya sittande, 5 st tidigare sittande. 265 * 10 totalt

Arbetsmat - 4,500.00 kr-                  3,472.10 kr 1,027.90 kr
Aspning - 5,000.00 kr-                  2,154.26 kr 2,580.74 kr 265
Transport - 2,500.00 kr-                  1,297.75 kr 1,202.25 kr
Summa Kommittén - 23,150.00 kr-                - 16,210.06 kr-                - 5,377.19 kr-                  

Arrangemang, Växter, Inventarie, Krukor, Jord etc

Summa kostnader - 51,150.00 kr-       - 29,461.95 kr-       - 21,688.05 kr-       



Arrangemang, Växter, Inventarie, Krukor, Jord etcSumma intäkter - 7,000.00 kr-         - 4,200.00 kr-         - 2,800.00 kr-         

Summa kostnader - 51,150.00 kr-       - 29,461.95 kr-       - 21,688.05 kr-       

Enhetens resultat - 44,150.00 kr-       - 25,261.95 kr-       - 18,888.05 kr-       



Teknologsektionen Informationsteknik
En del av Chalmers studentkår

Bifogat material – Sektionsmöte LP3
2025-02-27– Sida 72 av 98

8 Verksamhetsberättelser



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Operational story MrKIT, 2023–24

Operational story MrKIT’24
General
MrKIT has been involved in many group meetings since the beginning of study period
3 of 2024 all the way up to the early weeks of the 2024 summer break. These meetings
focused at first mostly about the filling-asperation and teambuilding. Later meetings
focused on planning the best possible Master Reception for the new students of 2024
and deciding how our fatigues (profilering). The following events were decided to be
executed for the three first weeks of study period 1 2024, presented in a chronological
order:

• 2/9 Run-in with presentation for MasterNollan and a BBQ evening.

• 4/9 Treasure hunt

• 8/9 Island tour of Styrsö.

• 11/9 Lunch lecture by Ericsson.

• 12/9 Viking-themed student dinner party.

• 14/9 A visit to Delsjön for IT- and Data-MasterNollan together with DMNollK.

• 21/9 Formal closing dinner at L’s Resto.

During august we had multiple meetings to, among other things, communicate about
the first day with the MPAs, plan the events in detail and deciding what main areas
each member should do, and send out the information booklet to Master-Nollan.
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A follow-up on some of our goals

Supporting the new Master’s students
We used the anonymous messaging app Signal. This was however not used by the Mas-
ter’s students as they usually wrote to us via Slack or E-Mail. We don’t know if it is
because we didn’t advertise it enough or if they just didn’t feel it was necessary to use
at any point during the reception.

Education
We all got the suicide-prevention education, however, we never got around to doing the
SUS education as we realized we didn’t need it for the events we planned.

PR
We saw that some of last year’s Master-Nollan wanted an email for the events, so we
started doing weekly emails about what events were gonna happen in the coming week.
This was greatly appreciated and the preferred way of communication for a majority of
the respondents in our post-reception survey.

Presence on social media
This year MrKIT was more active on Instagram, posting about events etc. We also
invited every new master’s student to Slack so they could get information about their
reception from us, but also so they can be informed of other events held for the IT
student division.
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Master’s reception
During the 2024 master’s reception, MrKIT held the following events:

Run-in, presentation and BBQ evening During the morning we, together with
StyrIT and snIT, visited both MPIDE and MPSOF’s start-up and we informed about
the coming reception.
In the evening we held a BBQ for Master-Nollan where we grilled vegetarian sausages,
held a get-to-know-someone bingo with some music in the background.

Treasure hunt We held a treasure hunt with help from ArmIT, Cloudlords, EqualIT,
FikIT, Lindholmens makerspace, snIT and StyrIT. This was to let the Master-Nollan
get to know some of what the student division life has to give.

Island tour We took 30 Master-Nollan to Styrsö via the regional ferry and then guided
them around a bit of the island. We stopped at a swimming and barbecue area where
they could swim as we grilled food for them. FlashIT was with us and shot amazing
pictures.

Lunch Lecture ArmIT helped us with arranging this lunch lecture.

Viking-dinner We held a student dinner party for the Master-Nollan and had Cloud-
Lords helping us teach them the dinner party rules and songs. FlashIT were kind enough
to photo the occasion for us.

Delsjön visit We held a chill hangout at Delsjön together with DMNollK for our and
their Master-Nollan.

Formal closing dinner We held a formal closing dinner for Master-Nollan at L’s
Resto, we had also invited FlashIT, StyrIT, MPAs, Staffan and other important pe-
ople for Master-Nollan.
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Verksamhetsberättelse P.R.I.T.
Ordförande

Hanna Forsling

Kassör

Albin Skeppstedt

Ledamöter

Erik Andreasson

Isac Snecker

Isac Rankanen Jason

Isak Söderlind

Rasmus Hulte

Simon Westlin Green

Arrangemang
• Pubar

P.R.I.T’23 har under året arrangerat fyra pubrundor. Under LP4 hölls även en
sektionspub tillsammans med EqualIT och under LP2 hölls den årliga julpuben
med kommande P.R.I.T.’24.

• Mottagning

P.R.I.T. hjälpte NollKIT under mottagningen genom att hålla egna arrangemang,
puffa flertalet arrangemang, ge ut material samt ta emot Nollan under första dagen
på Götaplatsen. Under de två första veckorna satt P.R.I.T.’23 vid märket varje
morgon och delade ut kaffe, saft och bullar till IT-Nollan, något som verkat väldigt
uppskattat. Vi puffade även kårens Tivoli, sexIT’s mottagning-gasque och båda
festU-kalasen.

• Övriga Arrangemang

Vi har under hösten arrangerat den traditionsenliga Oktobersittningen, med tema
Oktobersittning X Mean Girls. I övrigt har vi delat ut semlor under Fettisdagen
och stöttat andra kommitéers arrangemang med bl.a. material och som puffar.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsberättelse P.R.I.T., 2023

Rust
Rustdagar har utförts samtliga LPs, inklusive LP4 då vi också hade en rustvecka. Vi
har under rustdagar främst gjort underhåll i Hubben så som att laga trasiga möbler,
införskaffat nya vid behov, målat om och städat.

Vi har dessutom renoverat Studierummet. Där vi har målat om, köpt in och byggt nya
möbler, satt upp whiteboard och satt in skärmar.

Hyllorna i HASen har omstrukturerats, samt markerats för att tydliggöra strukturen.

Vi har köpt in en baslåda till Storhubben samt byggt en låda för att förlänga dess
levnadstid. Vi har oxå köpt in och satt upp högtalare till köket.

Märket vid Olgas Trappor har målats om två gånger.

Vi har infört ett pricksystem för städkontroll av Hubben 2.2 och uppdaterat både bok-
ningsvillkor och städrutiner.

Aspning
Under LP2 höll vi aspning tillsammans med NollKIT och sexIT. I slutet av LP1 höll vi
en smygaspning där asparna fick välja tema inför pubrundan. Asparna fick testa på att
arrangera pubrunda, genomföra en rustdag samt gå på arrangemang och träffa andra
PR- och Rust-kommitéer på Chalmers.

Övrigt
Vi har under årets gång puffat fyra FestU-kalas, puffat arrangemang för kommittéer
på vår och andra sektioner, representerat sektionen under Ölbrukets pubrundetävlingar,
samt fullföljt våra åligganden i reglementet.

Vi har också varit på plats mycket i Hubben och svarat på frågor om lokalen, städrutiner,
rust och arrangemang.
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Verksamhetsberättelse TrädgårdsmästerIT 23-24

Arrangemang

● Julmys 12/12

● Trazan och banarne-sittning 17/2

● Picknick 9/5

● Skolavslutning 24/5

● Piratsitting 3/9

● Aspning

Utvärdering av verksamhetsplan

Allmänt

I enlighet med verksamhetsplanen har TrädgårdsmästerIT ansvarat för växtskötseln i

Hubben och säkerställt att dessa hållits vid liv och trivts väl.

Arrangemang

TrädgårdsmästerIT har genomfört de arrangemang som var planerade, med undantag för

pumpakarvningen som fick ställas in då den inföll vid samma tillfälle som det

extrainsatta sektionsmötet. FKIT-teambuildingen blev istället en picknick som var öppen

för alla IT-studenter.

Övrigt



Det fanns en önskan att komma i kontakt med andra trädgårdsmästerier i

verksamhetsplanen. Detta är dock ingenting som har genomförts.

Reflektion
Sammanfattningsvis är TrädgårdsmästerIT nöjda med verksamhetsåret och de

arrangemang som har genomförts. Nästan samtliga mål i verksamhetsplanen har

uppfyllts, och vi hoppas att vårt arbete har bidragit till en grönare och mer trivsam

atmosfär i Hubben

Så ett frö, Adjö🌱



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsberättelse NollKIT, 2024

Verksamhetsberättelse NollKIT’24
1 Sammanställning av NollKIT’24
Ordförande: Erik Hakebröd
Kassör: Albert Sjöman
Ledamot: Atosa Daneshvar-Minabi, Gustav Hartwig, Julia Larsson, Lena Lang, Oscar
Nurmi Torslund, Rasmus Jakobsson

2 Utvärdering av mål med mottagningen
”Vårt mål med mottagningen är att alla i Nollan ska få delta på en Mottagning där
de känner sig välkomna till Chalmers, men framför allt IT-sektionen. Vi vill att Mot-
tagningen ska ge Nollan många möjligheter att skapa minnen och hitta nya vänner för
livet. Vi vill se till att var och en av Nollan ska finna arrangemang som passar just dem
och att dessa arrangemang kan bidra till att skapa en stark sammanhållning hos de nya
studenterna. Vi strävar efter att var och en av Nollan ska hitta minst en person att idka
umgängsmässigt samt studiesocialt samkväm med. Vi hoppas att alla Nollan som vill ska
klara sina första tentamina samt att alla ska få minst en vän.”

Enligt MK:s nymble-enkät för IT-sektionen så uppfyllde vi de mål vi satte ut för oss
själva. Majoriteten av de nya studenterna har känt att de har hittat vänner, kännt sig
trygga runt om på campus och känner att de fått tid för studier.

Det finns förbättringsområden med mottagningen som att till exempel:

• Uppmana de nyantagna ännu mer att vara med på mottagningen och trycka på
att mottagningen på Chalmers är till för alla. Att påminna att det är ett perfekt
tillfälle att träffa sina klasskamrater och bilda en gemenskap.

• Vi vet även nu i efterhand att det skulle varit bra att be om mer hjälp från andra
kommittéer för att avlasta NollKIT under mottagningen, då NollKIT har stor
tidspress under den tidsperioden.

• Även om nymble-enkäten visade på att majoriteten av de nyantagna hade tid för
studier så fanns det kommentarer från de som deltog på majoriteten som ansåg att
det var svårt att balansera arrangemang med sina studier. Så att ha fler tillfällen
för att plugga hade kunnat gynna mottagningen i sin helhet.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsberättelse NollKIT, 2024

3 Utvärdering av mål med phaddringen
”Vårt mål med phaddringen är att det ska hjälpa Nollan att lättare hitta en eller flera
personer som de kan umgås och plugga med. Phaddringen är även till för att Nollan
ska lära känna äldre elever på sektionen som kan svara på deras frågor och ge Nollan
en trygg punkt i början av sitt studentliv. Phaddringen ger även Nollan möjlighet att
spendera tid med sin phaddergrupp utanför campus, vilket är ett bidragande moment till
att man kommer närmare varandra och blir närmare vänner då inte allt behöver utspela
sig på Chalmers i koppling till arrangemang.”

Under vårat år har NollKIT strävat efter att få med så många som möjligt genom att
både skapat videos och bjuda på fika! Inför mottagningan var vi 102 phaddrar, vilket
var fantastiskt! Majoriteten av våran sektion visade stort engagemang att phaddra redan
från början och med hjälp av teambuilding och arrangemang som NollKIT anordnat så
har phaddergrupperna nått de mål som vi satte.

4 Utvärdering av mål med NollUppdrag
”NollKIT’s mål med uppdragen är att ge Nollan fler möjligheter att hitta en vänskaps-
grupp som de trivs med, men även en chans att få träffa nya studenter från andra
sektioner.”

Tack vare Nollans entusiasm har nolluppdragen skapat fina minnen och uppfyllt de mål
vi satte ut i början av året.

5 Utvärdering av mål med Info
”NollKIT vill att Nollan ska vara väl informerad under hela mottagningen för att undvika
stress. Den information som skickas ut ska vara lätt för Nollan att förstå och hjälper
dem att hitta till platsen där arrangemanget utspelar sig samt tid.”

Kommunikation är alltid svårt och kan alltid bli bättre, men med tanke på mängden av
de delaktiga Nollan under vårat år så har kommunikationen varit bra och följt sina mål
då fåtal har behövt vända sig till phaddrar eller NollKIT för att få reda på information.
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6 Utvärdering av planering
• Puffning

Under vårat år har vi bland annat puffat P.R.I.T.:s pubrunda och sexITs gasque,
vilket var de arr vi ville. Våra mål med att puffa har uppnåts då vi har fått bättre
gemenskap både med de kommittéer och med varandra. Det har även gett oss mer
vana med att hålla i arrangemang vilket hjälp oss otroligt mycket när mottagningen
väl började.

• Teambuilding
Vi har teambuildat mycket internt och fått ut en stark gemenskap från det.

• ATO
Sittningen för pateter arrangerades tillsammans med Ovkit’24. Med tydlig delege-
ring och strukturerade grupper flöt arrangemanget på bra och förde Ovkit närmare.

• PhadderTacksittning
Ett lyckat arrangemang för att tacka phaddrar under 2023:s mottagning som ledde
till bra övning inför mottagningen och uppmuntrande till att phaddra igen kom-
mande år.

• Samarbete med företag
Under vårat år gick vi in mot en lågkonjunktur vilket ledde till att samarbetet
med de företag som vi ville var svårt och vi nådde inte riktigt de mål vi hade i
budgeten. Ett flertal företag som vi har haft kontakt med tidigare år ville återigen
vara med och delta under mottagningen, vilket vi har uppskattat enormt. Vi fick
även samarbeten med nya företag som vi hoppas kommer finnas kvar kommande
år.

• Utbildningar
Alla utbildningar som vi listade i våran verksamhetsplan har vi i NollKIT deltagit
på, men även andra som ”Ability to act”. Det har gett oss de bästa förutsättningarna
för att arrangera en lyckad mottagning.

• Mottagningen
Vi har lyckats med att införa nya arrangemang på mottagningen vårat år. ”Pub-
värmning” och ”svettIT” är nya arrangemang som vi anser var lyckade. ”ZpookIT”
och ”Laserdome” är gamla mottagningsarrangemang som vi återinförde då vi tyck-
te båda lät roliga och genomförbara. Efter utvärdering kom vi fram till att nya
arrangemang ofta är svårare att genomföra då NollKIT inte har en tydlig och enad
bild av vad arrangemanget innebär och har för syfte, vilket medför att det tar mer
tid och energi att planera.
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• Aspning
Vi höll i flera lyckade arrangemang som ledde till ett fulltaligt, bra och taggat
NollKIT’25.

• Överlämning
Vi har både utökat och ändrat på kontinuiteterna för att försöka lägga en bra grund
för framtida NollKITs arbete, vilket vi tror kommer hjälpa våra efterträdare.

7 Sammanfattning
Som sammanfattning kan vi säga att vi är till stor del nöjda med vårt bidrag i år
till sektionen och vårt arrangerande av mottagningen. Vi tror att mottagningen var
uppskattad av både Nollan, sektionsaktiva och phaddrar. Vi ser så klart dock även flera
förbättringsområden, som att till exempel få phaddrarna ännu mer engagerade, att locka
ännu flera Nollan till mottagning och att ytterligare jobba med att minska belastningen
på NollKIT under mottagningen. Vi i NollKIT’24 vill slutligen tacka alla som varit
medverkande under vårat år och till alla fantastiska nyantagna på sektionen, vi ser fram
emot att följa våra efterträdare och mottagningens framtid!

”NollKIT’24 - we ride!”

8 Referenser
Nymbleutvärderingen 2024
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Verksamhetsberättelse
sexIT’24

David ’Flax’ Sjöberg

sexIT24
• Ordförande: David ’Flax’ Sjöberg

• Kassör: Melker ’Öst’ Östling

• Ledamot: Betty ’Kretty’ Teklay

• Ledamot: Philip ’Olle’ Ohlsson

• Ledamot: Emelie ’Snäckan’ Skepö

• Ledamot: Monica ’Päng’ Statelova

• Ledamot: Fritjof ’Fritte’ Bakken

Det åligger sexIT att en gång om året anordna en finsittning för utdelning av pe-
dagogiska priset, att en gång per läsperiod arrangera i Gasquen samt att underhålla
sektionens sångbok.
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LP3
Vi började med att hålla ET-rajj för sektionen. Vi fick sedan gå en massa utbildningar
för att få arra gasque, bland annat SUS-utbildning och gasquekickoffen. I februari höll
vi sedan vår första gasque, som blev en stor succé. Vi hade väldigt roligt och det var
en bra start på vårt år och vi tror även IT sektionen hade roligt. Senare arrangerade vi
pedagogiska priset tillsammans med snIT i kalle glader.

Vi bestämde oss för att arrangera CM tillsammans med D6 och hängde därför med på
deras aspresa och teambuildade med de.

LP4
Vi började planera inför CM med D6, bestämde tema, och började leta dekor. Vi jobbade
från kl 10-20 i veckan innan CM och tillslut fick vi arra vår sittning. Vi var otroligt nöjda
och stolta över vår gasque och var glada att det var över. Vårt tema var the great gasque,
med fokus på the roaring 20s.

Väldigt trötta puffade vi festus valborgskalas.

LP1
I LP1 hade vi alice i underlandet gasque första fredagen på mottagningen och nollan
verkade uppskatta det mycket. Efter mottagningen hade vi en back to school gasque
tillsammans med G6 som vi var väldigt stolta över. Sedan hade vi även ett kareoke
gasque eftersläpp tillsammans med D6 och E6 en torsdag, vilket var väldigt skoj.

Under mottagningen så medverkade vi på flera olika arrangemang som till exempel:

• Medverkat på götaplatsen

• Medverkat på IT-rundvandringen

• Puffat ’sITningen’

• Puffat Piratsittning

• Puffat FestU’s ’Nollkalaset’

• Puffat ZEXET’s ’Zkumgasquen’

• Puffat bastusittning (mottagning)

• Medverkat på ZpookIT

• Puffat FestU’s ’Nollfinalen’

• Arrangerat nollanlunch
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LP2
Under LP2 så drog aspningen igång. Vi började direkt LV1 på måndagen med aspkic-
koff tillsammans med OvKIT där aspningsplagg tillverkades och verksamheten gicks

igenom. Vi arrade eller medverkade på flera arr under aspningen i följande ordning:

• Aspkickoff

• KMK

• Aspmästerirundvandringen

• ’Mexicoprepp’

• Aspun

• Mexicoprepp

• Mexicogasque

• Aspsittningskickoff

• Aspsittningsprepp

• KfKGsexIT

• Efteraspfest

Vi arrade KMK på LV1 och där fick asparna en bättre inblick i vad sexIT som hel-
het gör samt att asparna tillsammans fick bestämma vilket tema som gäller för årets
mexicogasque.

Mexicogasquen blev ’Coco’ och asparna fick vidare planera i stort sett allt som hade med
sittningen att göra under arren ’Mexicoprepp’ och Mexicoprepp. Det var väldigt många
som deltog och även många som ville puffa själva sittningen och eftersläppet och trots
att det var en på en vardag såvar det en väldigt lyckad gasque.

Aspmästerrundvandringen var ett samarr med totalt 14 olika sexmästerier där asparna
fick gå runt mellan olika kommiteér och göra olika aktiviteter och var ett väldigt upp-
skattat arrangemang både av arrangörer samt av de över 200 asparna som deltog.

Aspun var ett samarr med OvKIT och bestod av en sittning i bastun i Härryda där
asparna sedan fick basta.

KfKGsexIT var ett samarr tillsammans med Gsex och KfKb6 där vi hade olika stationer
som asparna gick runt på och sedan hade vi ett eftersläpp för dem i Hubben.

Utöver aspningen så höll vi även en till gasque precis innan jul samt puffade ytterliga-
re ett FestU-kalas.
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Övriga kommmentarer
Under hela året har vi i sexIT strävat efter att vara med på så mycket som möjligt och
hjälpa till där vi kan, inte minst under mottagning och aspning. Vår förmodligen bästa
stund var när vi var färdiga med CM och vi kunde andas ut.

Vi är otroligt tacksammma för alla som kommit på våra arr, eftersläpp och sittningar,
vi hade inte fått göra detta utan er.

Puss & Sex
sexIT24
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Verksamhetsberättelse ArmIT 23
Kommitténs medlemmar
Ordförande: Kevin Collins
Kassör: David Gidlöf Sjöquist
Ledamöter: Liam Mayor, Annelie Hansson, Mikael Motin, Hannah Tu, Jonas Nemeth,
Hanna Bahilu

Arrangemang
ArmIT’23 har under vårt verksamhetsår arrangerat flertalet event med olika företag
inom IT-branschen. Detta inkluderar

• Lunchföreläsningar

• Företagskvällar
Inkluderar både evenemang som vi höll under kvällar på campus (t.ex. Workshop
med Centiro i Hubben) och evenemang som vi höll tillsammans med företaget på
deras kontor.

• Evenemang under Mottagningen
ArmIT’23 hjälpte NollKIT att få sponsring av mottagningen genom att nå ut
många företag och skriva kontrakt med dem. Vi höll flera arrangemang under
mottagningen, ibland tillsammans med företag. Vi hjälpte även MrKIT i deras
mottagning genom att hålla en lunchföreläsning med Ericsson på Lindholmen.

• MEDIT Träffar
ArmIT’23 har tillsammans med ArmE hållt ett antal MEDIT träffar. Detta för att
adepter som ingår i vårt mentorskapsprogram (MEDIT) ska kunna träffa mentorer
och ha en rolig kväll med andra likasinnade studenter!

• Övriga arrangemang
ArmIT’23 har hållt ett antal så kallade monterevent”, där företagsrepresentanter
står antingen i Hubben eller ute i sandlådan för att snacka med studenter och
visa något de arbetar med eller bjuda på fika. Vi höll också ett event utan några
företag, nämligen vår casinokväll, som blev en succé!
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Utvärdering av verksamhetsplan
• Samarbetspartners

Efter förhandlingar under i stort sett hela verksamhetsåret har vi lyckats skriva ett
samarbetspartnersavtal med Ericsson! Vi har också kunnat behålla flera av våra
befintliga partners, inklusive huvudsponsorn Centiro, men tyvärr inte alla på grund
av ekonomiska skäl och den lågkonjunkturen som har påverkat många företag.

• Synliggöra oss mer internt på sektionen
Vi har försökt att öka vårt internsamarbete i sektionen genom att jobba mycket
med NollKIT och MrKIT inför mottagningen samt FlashIT för att de ska kunna
fotografera företagsevent. Ett av våra mål från verksamhetsplanen var att även
hålla i ett event som enbart ArmIT och det gjorde vi mot slutet av verksamhetsåret
genom att hålla vår casinokväll! Detta verkade vara mycket uppskattat av de som
deltog i evenemanget och vi hoppas att detta blir en ArmIT-tradition!

• Hemsidan
Detta har varit en stor prioritet för oss i ArmIT, eftersom många andra arbets-
marknadskommittéerna redan har en hemsida. Vi hade en dedikerad arbetsgrupp
som jobbade med detta i flera månader och vi är väldigt nöjd med resultatet!

• MEDIT
Mentorskapsprogrammet som vi driver tillsammans med ArmE (E-sektionens ar-
betsmarknadskommittée) har inte varit särskilt populärt de senaste åren och vårt
mål var att återuppliva detta program eftersom vi tycker att det är viktigt att IT-
studenter får möjlighet att ha en mentor som arbetar inom branschen. Detta har
varit mycket framgångsrikt, med cirka 30 studenter som deltagit i programmet i år
och haft kontinuerliga möten med sina respektive mentorer under flera månader!

• Förbättrad produktkatalog
Vi har skrivit en enklare och kortare produktkatalog som vi skickar till företagen
så att de lättare kan förstå vad vi har för utbud. Vi har också översatt majoriteten
av den till engelska, så att den är tillgänglig för alla företagsrepresentanter, och
särskilt internationella företag.

• Mer samarbete med internationella företag
Vi har kontaktat många internationella företag, men vi har haft svårt att etablera
exklusiva samarbeten med dem. Vi har dock lyckats marknadsföra många event
från sådana företag, som till exempel Microsoft och BCG, så att IT-studenter har
möjlighet att snacka med dessa företag.

• En framåtblick
Vi har alltid prioriterat sektionens relationer med företag, eftersom vi tror att det är
det som spelar stor roll i det långa loppet. Vi har kunnat lösa tidigare konflikter som
vi haft med till exempel Ericsson och de kommer att vara en stark partner framöver.
Vidare, trots en osäker period för företag etablerade vi förbättrade relationer med
många företag för framtiden.
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Aspning
ArmIT’23 höll vår aspning i LP3. ArmIT har sedan länge haft svårt att locka medlemmar
och vi försökte därför hålla en större aspning så att asparna kan lära sig mer om ArmITs
verksamhet och lära känna oss i ArmIT’23 bättre. Även om det fanns vissa svårigheter
initialt med att få ihop en ArmIT’24 så är vi väldigt nöjda med gruppen och tror att de
kommer att göra ännu bättre jobb!

Övrigt
ArmIT’23 har puffat Date-IT och har även lagt en del tid på att utveckla våra relatio-
ner med andra arbetsmarknadsgrupper (bl. a. ArmE, DAG, I-Armar) på Chalmers och
kårledningen (främst AO).

Sammanfattning
Sammanfattningsvis är vi i ArmIT’23 nöjda med verksamhetsåret. Vi har för det mesta
lyckats nå upp till de visioner vi satte upp när vi klev på. Vi har försökt att uppnå de mål
vi satt upp och vi hoppas att alla IT-teknologer har fått möjlighet att interagera med
många företag och bygga en bättre förståelse för hur näringslivet ser ut i vår bransch.
Vi hoppas att framtida ArmIT arbetar ännu mer med synligheten på sektionen genom
att skapa och upprätthålla traditioner samt ha ännu fler företagskvällar!
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Verksamhetsberättelse FlashIT’23
LP3

1 Foto- och filmverksamhet
Under samtliga läsperioder utfördes redigering av bilder som togs under varje läsperiod.’

LP4
• Fotograferat kommittéer för modulen (NollKIT, P.R.I.T., ArmIT, digIT, FlashIT,

snIT, EqualIT, fanbärerIT, styrIT, TrädgårdsmästerIT, MrKIT och SexIT).

• Fotograferat Hubben under pubrundan

• Fotograferat Student Voice

• Fotograferat Pedagogiska Priset (tillsammans med FlashIT’22)

• Fotograferat ölprovning

• Fotograferat drawIT spelkväll

• Fotograferat vinprovning

• Fotograferat sexIT’23:s CM Gasque

• Fotograferat IT-vårbalen

• Fotograferat CM i fotboll

• Fotograferat IT-alien Pub

• Fotograferat Kandidatmiddagen

LP1
• Fotograferat följande arr under mottagningen:

– – Första dagen

– – Phadderkampen

– – Nollbrickstillverkningen

– – Hunger Games Gasquen

– – IT-rundvandringen

– – Hemlig Sittning

– – Piratsittning



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport FlashIT’23, 25-26 LP3

– – MilkshakePub

– – LanU

– – DIT-sittning

– – Pubrunda

– – Rocken

– – Bastu

– – Oscarsittning

– – Finalsittning

– – MrKIT Formal Closing Dinner

• ValleB-engagemangsmässa

• Björnbrödersittning sexIT’23

• 8bit spelkväll

LP2
• Fotograferat Oktobersittning

• Fotograferat Pubrunda

• Fotograferat DatE-IT

• Fotograferat Dora the Explorer Gasque

• Fotograferat Julmys

• Fotograferat Julpub

• Fotograferat Grinchen stal Gasquen

• Kommittéfotografering: frITid

LP3
• Fotograferat Pubrunda

• Fotograferat Dungeons och DrawIT

• Fotograferat VinVolley

• Fotograferat Kod och vin

• Fotograferat MilkshakePub

• Fotograferat Casinokväll
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• Fotograferat Flashit’23 Bonnasittning

• Fotograferat Shrek Gasque

• Fotograferat Pedagogiska Priset

Kommittén
• Utfört teambuilding (individen och annat)

• Deltagit på veckomöten

• Utökat inventarie

• Satt upp tavlor i Hubben

Aspning
• Hållt i Milkshakepub med asparna

• Haft redigeringskväll med asparna för att lära dem grunderna i Lightroom

• Hållt i fotorundvandring tillsammans med andra fotoföreningar på Chalmers

• Fotograferat olika arr på sektionen med asparna

Övrigt

Arrangemang utöver fotoverksamheten
• Arrangerat MilkshakePub (en varje LP)

Övriga arr som nyttat sektionen
• Samarrade CV-fotografering och CV-workshop med ArmIT’23

Extern representation
• Fotade Kfkb6 • Fotat Devies företagsfester
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Verksamhetsberättelse NollKIT’24
1 Sammanställning av NollKIT’24
Ordförande: Erik Hakebröd
Kassör: Albert Sjöman
Ledamot: Atosa Daneshvar-Minabi, Gustav Hartwig, Julia Larsson, Lena Lang, Oscar
Nurmi Torslund, Rasmus Jakobsson

2 Utvärdering av mål med mottagningen
”Vårt mål med mottagningen är att alla i Nollan ska få delta på en Mottagning där
de känner sig välkomna till Chalmers, men framför allt IT-sektionen. Vi vill att Mot-
tagningen ska ge Nollan många möjligheter att skapa minnen och hitta nya vänner för
livet. Vi vill se till att var och en av Nollan ska finna arrangemang som passar just dem
och att dessa arrangemang kan bidra till att skapa en stark sammanhållning hos de nya
studenterna. Vi strävar efter att var och en av Nollan ska hitta minst en person att idka
umgängsmässigt samt studiesocialt samkväm med. Vi hoppas att alla Nollan som vill ska
klara sina första tentamina samt att alla ska få minst en vän.”

Enligt MK:s nymble-enkät för IT-sektionen så uppfyllde vi de mål vi satte ut för oss
själva. Majoriteten av de nya studenterna har känt att de har hittat vänner, kännt sig
trygga runt om på campus och känner att de fått tid för studier.

Det finns förbättringsområden med mottagningen som att till exempel:

• Uppmana de nyantagna ännu mer att vara med på mottagningen och trycka på
att mottagningen på Chalmers är till för alla. Att påminna att det är ett perfekt
tillfälle att träffa sina klasskamrater och bilda en gemenskap.

• Vi vet även nu i efterhand att det skulle varit bra att be om mer hjälp från andra
kommittéer för att avlasta NollKIT under mottagningen, då NollKIT har stor
tidspress under den tidsperioden.

• Även om nymble-enkäten visade på att majoriteten av de nyantagna hade tid för
studier så fanns det kommentarer från de som deltog på majoriteten som ansåg att
det var svårt att balansera arrangemang med sina studier. Så att ha fler tillfällen
för att plugga hade kunnat gynna mottagningen i sin helhet.
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3 Utvärdering av mål med phaddringen
”Vårt mål med phaddringen är att det ska hjälpa Nollan att lättare hitta en eller flera
personer som de kan umgås och plugga med. Phaddringen är även till för att Nollan
ska lära känna äldre elever på sektionen som kan svara på deras frågor och ge Nollan
en trygg punkt i början av sitt studentliv. Phaddringen ger även Nollan möjlighet att
spendera tid med sin phaddergrupp utanför campus, vilket är ett bidragande moment till
att man kommer närmare varandra och blir närmare vänner då inte allt behöver utspela
sig på Chalmers i koppling till arrangemang.”

Under vårat år har NollKIT strävat efter att få med så många som möjligt genom att
både skapat videos och bjuda på fika! Inför mottagningan var vi 102 phaddrar, vilket
var fantastiskt! Majoriteten av våran sektion visade stort engagemang att phaddra redan
från början och med hjälp av teambuilding och arrangemang som NollKIT anordnat så
har phaddergrupperna nått de mål som vi satte.

4 Utvärdering av mål med NollUppdrag
”NollKIT’s mål med uppdragen är att ge Nollan fler möjligheter att hitta en vänskaps-
grupp som de trivs med, men även en chans att få träffa nya studenter från andra
sektioner.”

Tack vare Nollans entusiasm har nolluppdragen skapat fina minnen och uppfyllt de mål
vi satte ut i början av året.

5 Utvärdering av mål med Info
”NollKIT vill att Nollan ska vara väl informerad under hela mottagningen för att undvika
stress. Den information som skickas ut ska vara lätt för Nollan att förstå och hjälper
dem att hitta till platsen där arrangemanget utspelar sig samt tid.”

Kommunikation är alltid svårt och kan alltid bli bättre, men med tanke på mängden av
de delaktiga Nollan under vårat år så har kommunikationen varit bra och följt sina mål
då fåtal har behövt vända sig till phaddrar eller NollKIT för att få reda på information.
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6 Utvärdering av planering
• Puffning

Under vårat år har vi bland annat puffat P.R.I.T.:s pubrunda och sexITs gasque,
vilket var de arr vi ville. Våra mål med att puffa har uppnåts då vi har fått bättre
gemenskap både med de kommittéer och med varandra. Det har även gett oss mer
vana med att hålla i arrangemang vilket hjälp oss otroligt mycket när mottagningen
väl började.

• Teambuilding
Vi har teambuildat mycket internt och fått ut en stark gemenskap från det.

• ATO
Sittningen för pateter arrangerades tillsammans med Ovkit’24. Med tydlig delege-
ring och strukturerade grupper flöt arrangemanget på bra och förde Ovkit närmare.

• PhadderTacksittning
Ett lyckat arrangemang för att tacka phaddrar under 2023:s mottagning som ledde
till bra övning inför mottagningen och uppmuntrande till att phaddra igen kom-
mande år.

• Samarbete med företag
Under vårat år gick vi in mot en lågkonjunktur vilket ledde till att samarbetet
med de företag som vi ville var svårt och vi nådde inte riktigt de mål vi hade i
budgeten. Ett flertal företag som vi har haft kontakt med tidigare år ville återigen
vara med och delta under mottagningen, vilket vi har uppskattat enormt. Vi fick
även samarbeten med nya företag som vi hoppas kommer finnas kvar kommande
år.

• Utbildningar
Alla utbildningar som vi listade i våran verksamhetsplan har vi i NollKIT deltagit
på, men även andra som ”Ability to act”. Det har gett oss de bästa förutsättningarna
för att arrangera en lyckad mottagning.

• Mottagningen
Vi har lyckats med att införa nya arrangemang på mottagningen vårat år. ”Pub-
värmning” och ”svettIT” är nya arrangemang som vi anser var lyckade. ”ZpookIT”
och ”Laserdome” är gamla mottagningsarrangemang som vi återinförde då vi tyck-
te båda lät roliga och genomförbara. Efter utvärdering kom vi fram till att nya
arrangemang ofta är svårare att genomföra då NollKIT inte har en tydlig och enad
bild av vad arrangemanget innebär och har för syfte, vilket medför att det tar mer
tid och energi att planera.
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• Aspning
Vi höll i flera lyckade arrangemang som ledde till ett fulltaligt, bra och taggat
NollKIT’25.

• Överlämning
Vi har både utökat och ändrat på kontinuiteterna för att försöka lägga en bra grund
för framtida NollKITs arbete, vilket vi tror kommer hjälpa våra efterträdare.

7 Sammanfattning
Som sammanfattning kan vi säga att vi är till stor del nöjda med vårt bidrag i år
till sektionen och vårt arrangerande av mottagningen. Vi tror att mottagningen var
uppskattad av både Nollan, sektionsaktiva och phaddrar. Vi ser så klart dock även flera
förbättringsområden, som att till exempel få phaddrarna ännu mer engagerade, att locka
ännu flera Nollan till mottagning och att ytterligare jobba med att minska belastningen
på NollKIT under mottagningen. Vi i NollKIT’24 vill slutligen tacka alla som varit
medverkande under vårat år och till alla fantastiska nyantagna på sektionen, vi ser fram
emot att följa våra efterträdare och mottagningens framtid!

”NollKIT’24 - we ride!”

8 Referenser
Nymbleutvärderingen 2024
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Verksamhetsberättelse P.R.I.T.’24
Kommitténs medlemmar
Ordförande: Ludvig Dahl
Kassör: Frida Sundelin
Ledamöter: Joakim Lindström, Simon Victor, Jakob Ögnelod, William Lindgren,
Amanda Jonés, Jonatan Cederberg

Arrangemang
• Pubar

P.R.I.T’24 har under året arrangerat pub under de fyra pubrundorna. LP4 arran-
gerade vi även en sektionspub med LITauen tema.

• Mottagning
P.R.I.T. hjälpte NollKIT under mottagningen genom att hålla egna arrangemang,
puffa flertalet arrangemang samt ta emot Nollan under första dagen på Götaplat-
sen. Under de två första veckorna satt vi vid märket varje morgonen och delade
ut kaffe och bullar till IT-Nollan, något som verkat väldigt uppskattat. Vi puffade
även kårens Tivoli.

• Övriga arrangemang
Vi har under hösten arrangerat den traditionsenliga Oktobersittningen, med te-
ma Scooby Doo. I övrigt har vi delat ut semlor under Fettisdagen, våfflor under
Våffeldagen och grillat under Skolavslutningen.

Rust
Rustdagar har utförts samtliga LPs och i slutet av LP4 hade vi en rustvecka. Vi har
främst gjort underhåll i Hubben så som att laga trasiga möbler, införskaffat nya stolar,
bord och soffor och målat om lister. Vi har även målat om många av väggarna i Hubben,
monterat gardinbeslag i CTC och renoverat städhörnan. Märket vid Olgas trappor har
målats om två gånger.

Aspning
Under LP2 höll vi aspning tillsammans med NollKIT & sexIT. I slutet av LP1 höll
vi en smygaspning där asparna fick välja tema inför pubrundan. Asparna fick testa på
att arrangera pubrunda & sittning, genomföra en rustdag, samt gå på arrangemang
tillsammans.

Övrigt
Vi har under årets gång puffat fyra FestU-kalas, haft teambuilding med flertalet kommit-
téer, puffat arrangemang för kommittéer på andra sektioner, representerat sektionen
under Ölbrukets pubrundetävlingar, samt fullföljt våra åligganden i reglementet
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